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uOBVEZNO AVTOMOBILSKO 
ZAVAROVANJE , ,

PRI NAS
NAJHITREJE 
DO BONUSA
- PREVERITE. •/

Popust tudi na gasilce, mlade družine, vozniške

IZKUŠNJE, STAROST VOZNIKA, ŠTEVILO ZAVAROVANIH 

VOZIL IN PAKETNI POPUST NA VEČ ZAVAROVANI

leonrojc@gmail.com ali 041 744 026
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PAVC
iVlegj
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KOVINARSTVO PAVC, Robert Pave s.p., Prešernova ul, 16, Trebnje 
Tel.: 07/30 44 887, 041/577 451, pavc@siol.net, www.pavc.si

Spoštovani svojci umrlih!
Človek v svojem življenju ne sme biti nikoli sam. Še posebno ne ob 
tako težki preizkušnji, kot je smrt bližnjega. Ker sc zavedamo pomena 
zadnjega slovesa, vam želimo, glede na dolgoletne izkušnje, ponuditi 
profesionalno uslugo. Na voljo smo vam, ne glede na dan ali uro.

031/611 538 in 041/514 233
POGREBNA SLUŽBA NOVAK. Sašo in Mateja Novak s.p.. Stara cesta 12. Straža

VSE ZA STREHO
KRITINE - KLEPARSKI IZDELKI - SNEGOLOVI - ŽLEBOVI

KROVCI, POZOR!
♦ NOVI MODELI »NEPTUN« ZA MAJHNE 

NAKLONE -|0TONDACH
♦ Bramac - KLASIK NATURA BARVNI 

že za 0,56€/kom oz. 5,66€/m2 
(lm2=10 kom)

Izjemno ugodne cene izolacij!
♦ Termotop izolacija do 19,25% popusta

URsa
URŠA SF 32 do 35% popusta

BAAMAC

♦ Gerard do 21% popusta
agerard
KMAl l MU l SIMI HAMI

ESALVELUX

BREZPLAČNA DOSTAVA! Kupovanje pri nas je cenejše, 
prepričajte se!

Največji gotovinski popusti 
v Sloveniji za strešne kritine!

Tomaž Krnc s.p., Ledina 1, SEVNICA • Tel.: 07 8141651 
Gsm: 041427 084 • tomaz.krnc@siol.net • www.strehe.si
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»Narod brez pokončnih ljudi je le krdelo...« 
... ali vtisi s 7. Cajtngovega izleta

Gornja misel iz Maistrove spominske sobe v Zavrhu '
najbolje ponazarja rdečo nit 7. Cajtngovega izleta.

Poln avtobus pokončnih ljudi, dobro razpoloženih izle
tnikov, doma iz štirih občin Upravne enote Trebnje, dva 
sta vstopila še v Celju, je v ranem prazničnem jutru, 26. 
decembra 2014, odpeljal proti Štajerski. Največji pečat 7. 
Cajtngovemu izletu je prav gotovo prispevala Maistrova 
ulica iz Trebnjega, saj seje na izlet prijavilo kar 16 njenih 
stanovalcev. Tudi z njihovo prisotnostjo smo simbolno 
povezali tri slovenska mesta, ki so odigrala ključno vlo-

Največji pečat 7. Cajtngovemu izletu je prav 
gotovo prispevala Maistrova ulica iz Treb
njega, saj seje na izlet prijavilo kar 16 nje
nih stanovalcev. Tudi z njihovo prisotnostjo 
smo simbolno povezali tri slovenska mesta, 
ki so odigrala ključno vlogo v navdihujoči 
zgodbi družine Rudolfa Maistra Vojanova, 
prvega generala slovenske vojske...

go v navdihujoči zgodbi družine Rudolfa Maistra Vojano
va, prvega generala slovenske vojske: Trebnje - kjer se 
je rodila Maistrova mama Franja Tomšič, Ptuj - kjer se 
je rodil generalov oče Franc Maister in Maistrovo mesto 
Maribor, kjer se je njun sin Rudolf s svojim vizionarskim 
delovanjem za večno zapisal v veličastno zgodovino Slo
vencev.

V decembrsko okrašenem mestu ob Dravi je našo po
sebno pozornost pritegnila Maistrova ulica 17 ob mari
borskem Mestnem parku, kjer je general z družino živel 
od leta 1922 do prezgodnje smrti leta 1934. Kako je Ma
istra cenilo civilno prebivalstvo in kako so ga spoštovali 
njegovi soborci, prostovoljci, nam je razkril napis na spo
minski plošči njegovega nekdanjega doma v Mariboru: 
Če v onih dneh tukaj ne bilo bi njega, se tujec bi polastil 
Podravja vsega.

Zgodbo o Maistru domoljubu, generalu in pesniku smo 
najlepše zaključili v »Maistrovem« Zavrhu v Slovenskih 
goricah, od koder je doma njegova najbolj znana pesem 
Završki fantje. Posvetil jo je takrat 10-letni Katrei iz Zavr
ha, ki je leta 2011 umrla stara 92 let in bila celo življenje 
ponosna, daje »general«, kot je tolikokrat pripovedovala,

posvetil to ljubko pesem prav njej.

Po starodavnem Ptuju in mistični Ptujski Gori je sledil : 
naslednji vrhunec izleta: v idiličnih Studenicah pod Bočem, 
kjer so nas razvajali v priznanem gostišču, nam je domači | 
družinski ansambel pripravil zares ganljivo glasbeno pre- j 
senečenje. Toplota pastirskih ognjev na srčni predstavi ! 
Živih jaslic na »betlehemski« vzpetini nas je na večer pre
žela s pradavno modrostjo o povezanosti vsega z vsem, 
ko se nebo skloni k zemlji in se rojeva Dete Miru, ko roka 
objame dlan in ko se vsi počutimo - eno. Vsebinsko zelo 
pester dan smo zaokrožili v praznično okrašenem Celju, 
kjer nas je ob cimetovih napitkih grel tudi spomin na naj
lepšo ljubezensko zgodbo na slovenskih tleh.

Vzdušje celega dne je bilo sproščeno in zabavno, spo
znali smo nekaj velikih zgodb naše premalo poznane zgo
dovine, vmes pocrkljali tako dušo kot telo in si vzeli čas 
za radoživo medsebojno druženje. In znova ugotavljali, v 
kako neizmerno lepi Deželi živimo.

O CflJTNGOVIH IZLETIH...

Neskončno uživam v pripravi programov in v delu turi
stične vodnice, saj so vsi, ko se odpravijo na izlet, vedno 
nekaj posebnega. Skoraj vsi po vrsti znajo odložiti vsa
kodnevne skrbi in se prepustiti doživetjem na poti. Zato 
so tako odprti, pristni, prijetni, družabni, željni spoznanj 
in zabave, radovedni in - upravičeno - zahtevni. Izletnik, 
ki Ti zaupa najmanj en dan, da kar najbolje poskrbiš za 
njegovo dobro celodnevno počutje, si zasluži najboljše od 
najboljšega. Prepričana sem, da so Cajtngovi izleti tista, 
zdaj že preverjena blagovna znamka, ki zagotavljajo izvir
ne, vsebinsko bogate, cenovno ugodne, a z znanjem in z 
žarom pripravljene programe.

Zelo se veselim naslednjega Cajtngovega izleta, ki ga 
naša ekipa napoveduje za letošnjo pomlad. Še toliko je 
krajev na Slovenskem, v zamejstvu in v bližnji soseščini, 
ki čakajo pravna nas...

Hvala, dragi SRČNI SOPOTNIKI, za zaupanje doslej. In, 
prisrčno dobrodošli, na pomladnem, že 8. Cajtngovem iz
letu. Kam bomo šli tokrat, bomo kmalu razkrili.

Maja Kos

PS: Foto utrinke s 7. Cajtngovega izleta najdete na sple
tni strani www.cajtng.com!

Prvi trebanjski 
mesečni tiskani 

medij

IZDAJATELJ
Cajtng d.o.o.

UREDNIŠTVO / KONTAKT
Telefon/fax: +386 7 3460 760 
E-mail: info@cajtng.com 
Spletna stran: www.cajtng.com 
Facebook: Cajtng Trebnje 
Twitter: @CajtngTrebnje

OGLAŠEVANJE / MARKETING
Telefon: +386 51 618616 
E-mail: marketing@cajtng.com 
Cenik oglaševanja v tiskani izdaji 
in na spletnem portalu najdete 
na www.cajtng.com

FOTOGRAFIJA
Cajtng, arhiv Cajtnga, sodelavci, 
zunanji sodelavci in bralci

TISK
Tisk Žnidarič d.o.o., Kranj

DISTRIBUCIJA
Pošta Slovenije d.o.o.

Brezplačen izvod prejme vsako 
gospodinjstvo pošte 8210 Treb
nje in vsako drugo gospodinjstvo 
pošt 8211 Dobrnič, 8212 Velika 
Loka, 8213 Veliki Gaber, 8230 
Mokronog, 8231 Trebelno, 8232 
Šentrupert in 8233 Mirna. 
Prednost imajo gospodinjstva s 
CAJTNG nalepkami.

Naročnina: 30€ za eno leto ■ 
Številka vpisa v razvid medijev: 
867 • ISSN: C503-4981 • Za 
vsebino reklame odgovarja na
ročnik ■ Nenaročenih rokopisov 
in slik ne vračamo ■ Kolumnisti 
izražajo svoje mnenje, ki ni nujno 
enako z mnenjem uredništva, ■

. LETO IZDAJANJA: XVIII 

. POŠTNINA PLAČANA PRI POŠTI 
8210 TREBNJE



OGLAŠUJTE V CAJTNGU ZE ZA 36,30€ + DDV

|g>| Mateja Ribič: »Vsi moramo delati na dodani 
vrednosti, pa tudi storitvam, ki so že ustaljene, 
treba nuditi dodano vrednost!«

»Ob poslušanju mlajših generacij, lahko jim rečem tudi generacija facebooka, se namreč močno zamislim, ko jih slišim govoriti, da imajo več sto 
prijateljev. Zamislim se, ali sploh vedo, kaj pomeni prijatelj«. 5 temi besedami, ob katerih bi se morali vsi še kako zamisliti, je v redni letni izdaji 
časopisa Doma starejših občanov Trebnje med drugim nagovorila bralce direktorica Doma starejših občanov Mateja Ribič, s tem pa jasno povedala, 
da ima srce, sploh za delo v taki instituciji, kot radi rečemo - na pravem mestu. Ga. Ribič se je z veseljem odzvala našemu povabilu na intervju, pou
dariti pa moramo, kar nas je še posebej veselilo, da je na naša vprašanja odgovarjala konkretno in ne odgovorov, po politično, zavijala v celofan. Še 
en dokaz, da prihaja val mladih, pridnih, pametnih in sposobnih ljudi, ki niso obremenjeni s preteklostjo in še manj s predsodki, hkrati pa se zave
dajo, da so oni le del verige, ki poči že, če poči njen najšibkejši člen. In v zavedanju tega je prihodnost človeštva. Veliko uspeha še naprej, ga. Ribič!

Kdo je Mateja Ribič? Rojena sem v Novem 
mestu, kjer sem preživljala tudi svoje otroštvo 
in zgodnja dvajseta leta, zadnjih 15 let, pa je moj 
dom na Uršnih selih, Sem najmlajša od štirih 
otrok. Imam tri starejše brate. Po končani srednji 
ekonomski šoli, sem se odločila za študij prava. V 
bistvu je ta odločitev padla že v osnovni šoli. Že 
takrat me je vse v zvezi s pravom zelo privlačilo. 
Vendar ljudje, ki me poznajo, pravijo, da nisem ti
pična pravnica. In moram priznati, da sem pono
sna na to. To vedno vzamem kot kompliment. Na
gnjena sem k iskanju rešitev, kako nekaj narediti, 
izpeljati in ne k iskanju razlogov, zakaj se nekaj ne 
sme. Pri tem pa poskušam v čim večji meri upo
števati tudi človeški faktor. In, če se bom na koncu 
morala odločit med togim pravom in pravičnostjo 
za ljudi, se bom odločila za slednje.

Kaj je po vašem mnenju prepričalo občin
ske svetnike oziroma odgovorne, da so ravno 
Vam dodelili mandat? Mislim, da jih je prepričal 
program, naravnan na ljudi. In tukaj mislim tako

na stanovalce kot tudi na zaposlene. Moje 
mnenje je, da moramo vsi delati na dodani 
vrednosti in daje tudi storitve, ki so ustaljene, 
potrebno opravljati oziroma jih nuditi z doda
no vrednostjo. Od tega se namreč lahko raz
likujemo od ostalih, smo boljši od ostalih. Je 
pa pri tem zelo pomembno, da zaupaš ljudem, 
ki jih imaš okoli sebe in da tudi oni verjamejo 
v tvoje cilje. Glede na to, da sem zaposlene 
v domu poznala, sem vedela, da tukaj ne bo 
težav. Vsi so namreč zelo strokovno usposo
bljeni za opravljanje svojega dela in jim nikoli 
ne zmanjka dobrih idej.

Kdaj ste nastopili mandat in do kdaj ga 
imate? Katere delovne oz. vodstvene izku
šnje ste imeli pred tem? Uradno sem svoj 
mandat nastopila 25. 11. 2013, 

pred tem pa sem, od 1. 7. 2013, 
funkcijo direktorice opravljala kot 
vršilka dolžnosti. Petletni mandat se 
mi torej izteče 24.11.2018.

Svojo poklicno kariero sem, ne 
boste verjeli, pričela ravno v Treb
njem, in sicer na upravni enoti, kjer 
sem opravljala pripravništvo. Po 
uspešno zaključenem pripravništvu 
pa sem nato dobila priložnost, da 
se pridružim ekipi izkušenih prav
nikov v Službi za pravne zadeve 
takratnega Ministrstva za šolstvo, 
znanost in šport. Zadolžena sem bila 
predvsem za pravno podporo kadro
vskim zadevam, kar me je od nekdaj veselilo. Od 
tam sem se nato za 5 let »službeno preselila« na 
sosednjo ulico, in sicer Direkcijo Zavoda za zdra
vstveno zavarovanje Slovenije, kjer sem delovala 
na področju pravic iz obveznega zdravstvenega 
zavarovanja ter bila tudi vsebinski vodja projek

ta aplikacije za izračun nadomestila plače, katero 
poznajo verjetno vsa računovodstva. Konec leta 
2007 sem se nato odločila, da opravim sodniško 
pripravništvo na Okrožnem sodišču v Novem 
mestu, kjer sem tudi nabrala neprecenljive izku
šnje iz sodne prakse. V začetku leta 2009 pa sem 
zopet prišla v Trebnje in to ravno v DSO. Dve leti 
in pol sem bila vodja splošno kadrovske službe, 
kjer sem se naučila vse o delovanju in poslova
nju doma, kar mi je bilo pri nastopu mandata, v 
veliko pomoč. Pred ponovno vrnitvijo v DSO, kot 
direktorica, pa sem si še eno leto in pol izkušnje 
nabirala na Javnem skladu RS za razvoj kadrov in 
štipendije, in sicer kot področna podsekretarka v 
oddelku za pravne in kadrovske zadeve, imela pa 
sem tudi pooblastilo za nadomeščanje direktorja

v njegovi odsotnosti.

Imate v letošnjem letu kakšne posebne na
črte z DSO? Ja, Glavna naloga, s katero bomo v 
letošnjem letu dodali vrednost našim storitvam, 
je oživitev dnevnega centra, v okviru katerega se 
bo izvajalo dnevno varstvo za starejše ter izva-

DANA, INDUSTRIJSKA PRODAJALNA 
Andrej Jamšek s.p., Glavna c. 37, Mirna 

Tel: 07/34-34-290,041/844-488; 
pon-pet 7-i8h, sob7-1311

— -

pijače II. kvalitete občutno cenejše 
popust pri nakupu večjih količin 
vode z okusi zelo ugodno

Na voljo več 
vrst piva!

P0GREBRE 3R 
PGKOPmSKE 
ST0R3TVE

0KLEŠER
Rudimo vam vse storitve na enem mestu 

in se trudimo biti najboljši in najugodnejši.

Oklešen d.o.u.. K Roku 26. Hovo mesto; Tel.: 07/33 70 200 - non stop
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janje storitev pomoči na domu tudi v popoldan- " 
skem času ter ob nedeljah in praznikih. Danda
nes ima namreč vse več svojcev poleg službenih 
obveznosti, neprilagojenega delovnega časa in 
ostalih nujnih opravkov, ob sebi še starše, stare 
starše ali druge starejše ljudi, ki so odvisni od nji
hove pomoči. Z dnevnim varstvom in razširjenim 
obsegom opravljana storitev pomoči na domu 
bomo poskrbeli za bolj kakovostno preživljanje 
časa tako starejšim osebam kot tudi njihovim 
svojcem. Svojci bi namreč vedeli, da je medtem, 
ko so oni npr. v službi ali imajo druge obveznosti, 
za njihove starše, stare starše dobro poskrbljeno, 
uporabniki dnevnega varstva, pa bi se med tem 
časom pri nas aktivno vključevali v vse domske 
dejavnosti (gospodinjski krožek, slaščičarski kro
žek, udeležba na kulturnih prireditvah, potopisih, 
telovadba...). Bistvo obeh storitev je, da bi lahko 
starejši čim dlje živeli doma, na svojem domu, ob 
enem pa bi se tudi spoznali z našim domom in bi 
jim bil morebitni kasnejši prehod v institucionalno 
varstvo lažji, Bi pa tukaj še poudarila, da izvajanje 
pomoči na domu v popoldanskem času, v nedeljo 
in med prazniki ni odvisno samo od nas, ampak v 
prvi vrsti od občin, za katere to storitev opravlja
mo (Trebnje, Mirna, Šentrupert, Mokronog - Tre
belno). Le te nam morajo namreč najprej potrditi 
nedeljsko in praznično ceno ter seveda odobriti 
novo zaposlitev, ki je za opravljanje takšnega raz
širjenega programa, nujna.

Poleg teh dveh projektov, pa smo se s koncem 
lanskega leta vključili tudi v projekt Priprave na 
spremembo koncepta dela, katerega bistvo je 
»Želim živeti doma in ne v ustanovi«. Ampak to

je dolgotrajen projekt in morda o tem kaj več, kdaj 
drugič.

Kdaj se je odprl DSO Trebnje? Kdo so bili di
rektorji od prvega dneva do danes? DSO Trebnje 
je za stanovalce odprl svoja vrata na prvi šolski 
dan, torej 1. septembra, v letu 1999. Jaz sem se
daj tretja direktorica. Vse od ustanovitve pa do 
konca junija 2008, ga je vodila ga. Majda Ivanov.

Ona je res vse postavila na svoje mesto in pečat, 
ki gaje pustila v domu, bo večen. Neverjetno, ka
kšen nasmeh pričara na obrazih stanovalcev, ko 
se pojavi v domu, pa naj bo to kot svojka, člani
ca sveta zavoda ali pa kot voditeljica skupine za 
samopomoč. Z julijem 2008 se je nato upokojila, 
njeno delo pa je prevzela ga. Branka Kržič, kateri 
mandat se je iztekel 30.6.2013.

Obstajajo stanovalci, ki so v DSO od prvega 
dneva, koliko jih je? Ja, Dva stanovalca sta ta
kšna, ki sta se uradno vselila s 1.9.1999 in Staše 
vedno pri nas. Oziroma stanovalka in stanovalec,

ga. Sonja Špehar in domačin g. Ivan Smuk. Oba 
sta dovolila, da ju omenim in sta se strinjala tudi z 
objavo fotografij, ki jih prilagam. Fotograf ija s prvo 
stanovalko (v prvi vrsti, druga iz leve) je nastala na 
njenem domu, kamor smo bili zaposleni in stano
valci povabljeni na praznovanje njenega rojstnega 
dne, fotografija s prvim stanovalcem, na kateri 
sva skupaj s Hermino Smole, namestnico direkto
rice za področje zdravstvene nege in oskrbe, pa je 
nastala na lanskem silvestrovanju za stanovalce.

Koliko oskrbovancev ima ta hip DSO? Obsta
ja tudi podatek, kolikšna je povprečna starost 
oskrbovancev? Trenutno imamo zasedene vse 
kapacitete, torej 181 postelj v Trebnjem ter 36 v 
enoti v Šmarjeti. Povprečna starost naših stano
valcev pa je trenutno 83 let. Za takšno povpre
čje skrbi ženska populacija, ki dosega povprečno 
starost 84 let, medtem ko je moška povprečna 
starost 79 let.

Koliko je star/a sedaj najstarejši oskrbova- 
nec/ka, koliko je bil star do sedaj najdlje živeči 
oskrbovanec/ka? Najstarejša je, po pričakova
njih, stanovalka. Trenutno je v 107. letu starosti, 
Samo za primerjavo pa naj povem, da je bil naj
starejši stanovalec star 99 let.

Obstaja seznam, koliko oskrbovancev je bilo 
do sedaj v DSO? Ja. Od 1.9. 1999 pa do 31. 12. 
2014 je bilo v DSO Trebnje sprejetih 1.139 sta
novalcev.

Koliko je zaposlenih v DSO Trebnje? Na dan
31.12.2014 nas je bilo skupaj 118 zaposlenih. V 
to številko so vštete tudi vse, ki so na porodniški 
ali kakšni drugi daljši odsotnosti, in tudi tisti, ki te

Vodi Šentjanž, 
v 2. ligi pa Rem

S tekmami 5. kroga, ki so bile odigrane v 
nedeljo, 11.1. 2015, seje nadaljevala Občin
ska liga v malem nogometu (OLMN), ki letos 
poteka v športni dvorani v Mokronogu.

V 1. ligi sta vodilni ekipi ŠD Šentjanž in Skite.si 
odigrali neodločeno (1:1), to pa so izkoristili no
gometaši ŠD Trščina in se z zmago proti Šentru- 
pertčanom točkovno približali najboljšima in boju 
za prvaka. Od 4. do 7. mesta sledijo ekipe z istim 
številom točk, na zadnjem mestu pa so rahlo ne
pričakovano nogometaši DŠKT Partizan Mirna z 
le eno zmago od petih tekem. Na lestvici strelcev

vodi Denis Poljane (13 golov), za njim pa je Tadej 
Venta(IO).

LESTVICA: 1. ŠD Šentjanž (13 točk), Skite.si (10), ŠD Trščina (9), 
4. NK Dual Expres Bela cerkev (6), 5. ŠD Trebelno Okr, Vinki (6), 6. ŠD 
Šentrupert (6), 7. Paradiž (6), 8. DŠKT Partizan Mirna (3).

V 2. ligi Removci (13 točk) zanesljivo meljejo 
vse pred seboj, edino proti kolegom veteranom 
so igrali neodločeno, a tudi tu so vodili s 3:0, nato 
pa nepričakovano popustili, Zelo dobro igrajo tudi 
nogometaši Šentjanža (12 točk), ki so na drugem 
mestu in so ta hip resni kandidati za vstop v elitno 
konkurenco. Sledijo nogometaši ŠD Dolenja Nem
ška vas (9), KMN Rem veterani (7), Sinovi cvička 
(6), Tem Čatež (6), Ocrana (3) in Klopca Team (3). 
Na lestvici strelcev vodi Žan Kramar (10 golov).

Liga se nadaljuje s tekmami 6. kroga v nedeljo, 
18.1,2015 od 8. ure dalje. Več na Cajtng.com! ■

Zahvala ZD ^ 
Trebnje

Iz srca se zahvaljujem ekipi Zdravstvene
ga doma Trebnje za srčno pomoč mojemu 
partnerju, ob srčnem infarktu.

Dne 25.11.2014 ob 01.15 so se zdravniki 
dr. Bogomir Humar, dr. Lana Pivk in ZT Robi 
Baranašič neverjetno hitro odzvali na moj 
telefonski klic. Prišli so na dom in maksimal
no strokovno in uspešno pomagali mojemu 
partnerju A. Z., Za vso pomoč in podporo se 

L vam maksimalno zahvaljujem.

Vesna Smolič, Pluska, Trebnje

Tudi to sezono ... ZAPLEŠIMO V TREBNJEM! Zakaj izbrati ART: Naše tečaje vodijo priznani plesni 
učitelji z licenco ZPVUTS, zabavno in sproščeno 
učenje plesov, cenovno dostopni tečaji...

TEČAJI družabnega plesa v TREBNJEM ...
ZAČETNI PLESNI TEČAJ sobota, 17. januar 18.30 Baragova galerija
NADALJEVALNI PLESNI TEČAJ 1 sobota, 17. januar 20.00 Baragova galerija
ZAČETNI PLESNI TEČAJ torek, 20. januar 17.30 Baragova galerija
NADALJEVALNI PLESNI TEČAJ 1 torek, 20. januar 19.00 Baragova galerija
NADALJEVALNI PLESNI TEČAJ 2 torek, 20. januar 20.30 Baragova galerija

L. LY ET CENA TEČAJA: 55€ na osebo / 8 vaj po 90 minut 
DARILNI BON: Preseneti partnerja z nakupom darilnega bona in preživita 

prosti čas skupaj v ritmu standardnih in latino plesov.

..•V

INFO in PRIJAVE:
www.plesniklub-art.com ali 041 244244 (Matevž) IZBERI PRAVILNO, IZBERI PLESNO SOLO ART



OGLAŠUJTE V CAJTNGU ŽE ZA 36,30€ + DDV

osebe nadomeščajo ter k pripravniki za bolničarja 
negovalca. Poleg tega, pa smo imeli v letu 2014 
preko programa javnih del vključenih 6 brezpo
selnih oseb, občasno delo pa smo, v skladu z ve
ljavno zakonodajo, nudili tudi trem upokojenkam.

Koliko so čakalne dobe za sprejem? Na to 
vprašanje ja pa kar težko odgovoriti. Odvisno od 
želje uporabnika, torej ali želi enoposteljno, dvo
posteljno ali več posteljno sobo in tudi od tega 
ali gre za uporabnico ali uporabnika in ali oseba

univerzitetne (pralnica, recepcija, kuhinja, odde
lek, uprava), Iz tega razloga so tudi razlike v plači 
med posameznimi profili kar precejšnje. Kar nekaj 
jih je, ki sodijo v plačni razred, ki ne dosega niti 
minimalne plače. Ampak bi tukaj poudarila, da so
dimo v sistem javnih uslužbencev in so torej vsi 
plačni razredi vseh zaposlenih, vključno z mano, 
določeni s strani države. V decembru je bila tako 
izplačana najnižja neto plača v višini 560,43 EUR 
ter najvišja v višini 1.865,89 EUR.

Ekipa iz kuhinje, ki skrbijo za želodčke 
i oskrbovancev, pa tudi zunanjih uporabnikov.

čaka sprejem na varovani oddelek. Včasih čakalne 
dobe enostavno ni, včasih paje potrebno na spre
jem čakati tudi do enega ali dveh mesecev in to 
kljub temu, da imamo kakšno posteljo prosto. Vse 
je namreč odvisno od želja uporabnikov.

Koliko je cena najcenejše/najdražje oskrbe, 
kakšne osebe plačajo toliko? Glede na obseg 
storitev, ki se nudijo stanovalcem, ločimo pet vrst 
oskrbe. Najcenejša ali oskrba I, stane na dan, v 
standardni dvoposteljni sobi, 17,51 EUR, kar zna
ša 525,30 EUR na mesec, če ima mesec 30 dni, 
najdražja ali oskrba lll-B pa znaša, ravno tako v 
standardni dvoposteljni sobi, 31,28 EUR dnevno, 
kar je, če ima mesec 30 dni, 938,40 EUR meseč
no. Stanovalci, ki sodijo v oskrbo I, so dejansko 
skoraj popolnoma samostojni in potrebujejo le 
manjši obseg neposredne osebne pomoči. To so 
stanovalci, ki so pomični in potrebujejo le splo
šen nadzor. V oskrbo lll-B, pa sodijo stanovalci 
z najzahtevnejšimi starostnimi in zdravstveni
mi težavami, ki potrebujejo stalno neposredno 
osebno pomoč in to pri opravljanju vseh osnovnih 
življenjskih potreb. To so npr. stanovalci, ki se jim 
poleg vse ostale pomoči nudi tudi hranjenje po 
sondi.

Kdo postavlja cene in kako je le ta sesta
vljena? Pravila za oblikovanje cen so določena s 
Pravilnikom, s strani ministrstva pristojnega za 
socialno varstvo. Le ta določa, da se kot elemente 
za oblikovanje cen upoštevajo stroški dela, ma
teriala in storitev, investicijskega vzdrževanja ter 
stroški financiranja. V skladu s tem pravilnikom 
izračunano ceno obravnava svet zavoda, soglasje 
pa mora vedno podati še pristojno ministrstvo.

Kolikšne so neto plače zaposlenih (koliko 
najnižja in koliko najvišja)? Pred podajo samih 
številk, bi tukaj želela najprej pojasniti, da ima
mo v domu zaposlen zelo različen kader glede 
na strokovno usposobljenost in glede na stopnjo 
izobrazbe, ki je zahtevana od osnovnošolske do

Koliko je pa povprečna plača bolničarja ne
govalca, kajti v zadnjem času se veliko govori 
o njihovih plačah in pa o plačah srednje medi
cinskih sester, torej zdravstvenih tehnikov? Pri
teh dveh profilih, torej bolničarjih in zdravstvenih 
tehnikih, se tudi pri nas, tako kot v zdravstvenih 
ustanovah, ukvarjamo s pomanjkanjem kadra. Pa 
ne zato, ker ne bi mogli delavcev dobiti, ampak 
ker, kot sem že navedla, sodimo v sistem javnih 
uslužbencev in imamo prepovedano dodatno 
zaposlovanje. Normativi glede števila zaposlenih 
so zastarani in ne sledijo potrebam današnjega 
stanja stanovalcev. To je resnično kader, ki je pre
obremenjen in se v bistvu bojim trenutka, ko se 
bomo začeli srečevati z izgorelostjo.

In če pogledamo njihove plače: v mesecu de
cembru je znašala povprečna višina izplačane 
neto plače bolničarja negovalca 744,86 EUR, 
povprečna neto plača srednje medicinske sestre 
pa 985,50 EUR. Tukaj so vključeni vsi dodatki (iz
menski, nočni, praznični...).

Se DSO pokriva izključno od plačil oskrbnin? 
Dobi DSO sredstva tudi iz drugih virov - iz ka
terih in koliko odstotkov letnega proračuna? 
Oskrbnine predstavljajo v strukturi prihodkov 
nekje med 55 - 60 % letnega proračuna. Kot dru
gi največji vir pa so prihodki iz zdravstva, in sicer 
med 25 in 30 7=. To so prihodki, ki jih s strani zdra
vstvene zavarovalnice prejemamo kot plačilo za 
opravljene storitve, ki jih nudimo stanovalcem, 
ki so razvrščeni v različ
ne stopnje zdravstvene 
nege. Ostalih 15-20 
% pa se porazdeli med 
prihodke iz naslova iz
vajanja storitve Pomoči 
družini na domu (6%), 
tržne dejavnosti (6%) 
ter ostalih prihodkov iz 
naslova izvajanja javne

službe (predvsem javna dela in pripravniki).

Katere storitve še nudi DSO Trebnje, razen 
oskrbovanja vaših varovancev v prostorih DSO?
Poleg institucionalnega varstva izvajamo oskrbo 
in zdravstveno nego tudi v oskrbovanih stanova
njih, za občine Trebnje, Mirna, Mokronog-Trebel
no in Šentrupert pa izvajamo tudi storitve pomoči 
na domu. Poleg tega pa ima naš dom registrirano 
tudi tržno dejavnost. Smo eden izmed redkih do
mov, ki ima še delujoči bife, ki ga stanovalci zelo 
radi obiskujejo, naši zaposleni v kuhinji (kijih lahko 
vidite na fotografiji) pa vsakodnevno pripravljajo 
in dostavljajo malice ali kosila, po naročilu pa pe
čejo tudi zelo dobre potice, krofe, mehko pecivo, 
piškote, pripravljajo razne pogostitve, hladne in 
tople plošče, različne solate in še kaj, Pohvali
mo pa se lahko tudi z zelo lepo Zeleno dvorano 
z ozvočenjem in projektorjem, ki je namenjena 
raznim pogostitvam in prireditvam do 100 oseb. 
Pripravimo vam lahko banketno pogostitev ali 
pa pogostitev s klasično strežbo. Skratka vse se 
lahko dogovorimo. In do sedaj so od nas odhajale 
zelo zadovoljne stranke.

Kakšne so cene teh storitev, kdo se jih ve
činoma poslužuje? Za razne pogostitve v Zeleni 
dvorani je navada takšna, da se z naročnikom naj
prej pogovorimo, kakšne so njegove želje in nato 
skupaj oblikujemo jedilnik, za katerega potem pri
pravimo kalkulacijo cene. Naši redni gostje so npr. 
Območno združenje veteranov vojne za Slovenijo 
Trebnje, Univerza za tretje življenjsko obdobje, 
Javni sklad za kulture dejavnosti območna izpo
stava Trebnje in pa seveda svojci naših stanoval
cev, ki želijo na poseben način obeležiti kakšen 
osebni praznik.

Drugače pa je za vse naše storitve in izdelke 
objavljen cenik na naši spletni strani, Naj pa vse
eno navedem nekaj cen: malica - 4,30 EUR, ko
silo - 5 EUR, tople plošče 4,50 EUR/osebo, razne 
potice - 7 EUR/kg in najboljši pustni krofi - 0,60 
EUR. Res, da se v trgovini dobijo cenejši, vendar 
se le ti ne morejo primerjati z našimi ne po veli
kosti, ne po okusu in tudi ne po obilnem polnjenju. 
Naši so res domači! Za naročilo tako krofov kot 
tudi ostalih izdelkov, storitev se lahko dogovorite 
kar v tajništvu doma na številki 07/3462 - 131 
ali pa pošljete povpraševanje ali naročilo na elek
tronski naslov info(g)dso-trebnje.si.

Izkoristite vrstice za pohvale ali zahvale... V 
prvi vrsti bi se želela zahvaliti vsem članom sveta 
zavoda in občinskim svetnikom Občine Trebnje, 
ker so verjeli vame ter me izbrali in podprli. Po
leg tega pa bi se želela zahvaliti tudi zaposlenim 
in stanovalcem, da so me sprejeli in da skupaj 
ustvarjamo takšno delovno okolje, da z veseljem 
prihajam v Trebnje. Obljubim, da se bom še naprej 
trudila, da bom upravičila njihovo zaupanje in da 
bodo stanovalci res lahko rekli, da živijo doma in 
ne v ustanovi. (G5) •

■ sen/is in prodaja računalnikov
- ugodne cene prenosnikov
- ostale računalniške storitve

Srečko giušičsj}., 031-499-455 WSM 
Rimska cesta 3. Trebnje; IJu
www.gtecb.si, info©gtech.si EE3H



Ansambel Nemir: »Leto 2014 je našemu 
ansamblu prineslo samo lepe stvari...«

Po čem si boste zapomnili leto 2014, kaj je vam zaznamovalo minulo leto? Se vam je zgodilo kaj 
takega, kar bi najraje pozabili? Kaj pričakujete od leta 2015? Kaj vas je v Sloveniji najbolj priza
delo v minulem letu in kaj najbolj razveselilo?

ANSAMBEL NEMIR (Dejan Potočnik):

»Leto 2014 je našemu ansamblu prineslo 
samo lepe stvari, takšne, ki si jih bomo zapo
mnili za celo življenje. Ena takih je zmaga na 
tekmovanju Slovenska polka 
in valček, kjer smo odnesli lo
voriko za najboljši valček leta 
(l\la lepih prtičkih). Dogodek se 
je odvil na začetku leta 2014, 
januarja, tako da smo ga pri
čeli z velikim uspehom. To je za 
naš ansambel najpomembnejši 
dogodek, po katerem si bomo 
zapomnili minulo leto. Seveda 
je potem še več takih stvari, po 
katerem ga bomo imeli v lepem 
spominu, kot je npr. koncert, ki smo ga priredili 
9.11. skupaj z nekaterimi glasbenimi prijatelji v 
športni dvorani Mokronog.

Ne obžalujemo ničesar, kar se nam je pri
petilo, saj vse dejavnosti, ki jih opravljamo kot 
ansambel, počnemo z veseljem in kot zelo dobri 
prijatelji, In ob takšni ekipi ljudi, kot je ansambel 
Nemir, se nikoli ne more zgoditi kaj takšnega, da

bi bilo vredno pozabiti.

V letu 2015 si želimo še naprej nastopati in 
zabavati ljudi, v načrtih imamo tudi udeležitev 
na kašnem od glasbenih festivalov narodno- 

-zabavne glasbe, pa še 
marsikaj, vendar leto seje 
komaj začelo, tako da se 
bomo pustili presenetiti.

Torej, če povzamemo, 
je bilo leto 2014 za nas 
uspešno in zabavno, kar 
pa res ne moremo reči, 
da velja za vse, saj nas je 
doletelo kar nekaj vre
menskih ujm in ostalih 
stvari, ki majajo temelje 

slovenskemu narodu, vendar je naša naloga, da 
vsaj malo razveselimo ljudi, ter da za kratek čas 
pozabijo na skrbi. In prav zato gremo na vsako 
veselico, poroko, obletnico z velikim veseljem.

Člani ansambla Nemir želimo Vam in vsem 
bralcem zdravo, srečno in predvsem produktiv
no leto 2015!« (JK).

Odgovornost, 
kaj je to?

KOLUMNA: JOŽE POVŠIČ

Se še spomnite, kakšen rompompom so več 
let zganjali trebanjski (berite: butalski) politikanti 
in koliko ovadb zoper mene so vlagali na razna 
sodišča, češ, da sem kot nekdanji direktor jav
nega komunalnega podjetja povzročal gospo
darsko škodo temu edinemu javnemu podjetju 
v tej občini. Ti butalski politikanti, kateri so imeli 
podporo tudi pri butalskem županu, so to poče
njali zato, ker so se bali prehude konkurence, saj 
sem delal uspešno in točno po predpisih. V času 
mojega petletnega uspešnega vodenja javnega 
podjetja, nisem nikomur, ne tistim z leve ne ti
stim z desne, dovolil, da bi iz blagajne Komunale 
Trebnje na kakršenkoli način sesali javni denar 
za sebe in za svoje interese. Seveda se takšen 
način dela v tej skorumpirani državi drago pla
ča, tako z lastnim zdravjem kot s politikantskim 
»zajebavanjem« in metanjem polen pod noge 
na vse mogoče načine.

V letu 2014 so se vsi ti postopki na sodiščih 
končali. Vsi v mojo korist! Nihče od teh politi
kantov ni imel niti enega dokaza, da bi jaz storil 
kakršnokoli napako ali nezakonitost. Še več, so
dišča so v končnih sodbah ugotovila in zapisala, 
da sem vedno delal zakonito, v korist javnega 
podjetja, izboljšal sem njegovo likvidnost in od
pravil astronomsko izgubo. Odstranil sem tudi 
vso korupcijo iz javnega podjetja in prejel od 
revizorja pisno pohvalo, katero kopijo še danes

varujem v mojem osebnem arhivu.

Ko so vse te sodne postopke v mojo korist 
objavili skoraj vsi mediji po Sloveniji, so mi začeli 
različni znani in neznani občani iz naše občine 
predlagati, da naj te nesposobne politikante to
žim nazaj in od njih zahtevam, da vse stroške 
teh sodnih postopkov povrnejo javnemu pod
jetju, meni pa povrnejo povzročeno materialno, 
moralno in zdravstveno škodo. Ob teh, sicer 
poštenih njihovih predlogih sem se samo zado
voljno nasmejal in jim odgovoril, da tega ne bom 
počenjal jaz, saj jih »ne želim nikoli več v življe
nju videti!«, kaj šele imeti opravka z njimi. Sem 
pa jasno povedal, da naj to naredi nova uprava 
javnega podjetja ali predstavniki lastnikov, torej 
občine. No in tukaj se zgodba konča! Ker so med 
seboj povezani z interesi, tega ni nihče storil.

Sem pa na odmevni novinarski konferen
ci dne 19.02,2014 javno pozval neodgovorne 
osebe Alojzija Kastelica, Štefana Velečiča, Fran
ca Jevnikarja, Cirila Pevca in Silvestra Prparja, da 
javnemu podjetju Komunala Trebnje povrnejo 
vse stroške neutemeljenih sodnih postopkov 
proti meni, zaradi lažnih obtožb in lažnega za
vajanja javnosti. Seveda so se glede tega vsi 
potuhnili in poskrili pred javnostjo. Jaz pa sem 
si mislil: »Le kdaj je še vrabec prinesel proso 
nazaj? Urana vrani ne izkljuje oči! Gliha skup 
štriha! Iste vrste tiči skup letajo!« Kastelica 
so (ste) celo »zasluženo« izvolili za nov mandat 
župana! Le zakaj se potem tisti, ki zadevo razu
mejo, vsemu temu smejijo in rugajo? Tisti, ki pa 
butalstva v tej občini ne »shvatijo«, pa se jezijo 
zaradi butalskega imena!

na izbrane korekcijske okvirje.'

OKULISTIČNI PREGLEDI NA 
ZDRAVSTVENO KARTICO

* Akcija velja od 1. 12. do 31. 1. 2015 oziroma do 
razprodaje zalog. Slika je simbolična. Popusti različnih 

akcij se med seboj ne seštevajo.

NOVO MESTO BREŽICE
Seidlova 16 Pleteršnikova 1

070 660 670 070 660 660
pon - pet 9:00 - 19:00 pon - pet 9:00 - 19:00
sob 9:00-12:00 sob 9:00-12:00

OBIŠČITE NAS TUDI NA SPLETU:

<=t_/X<=^/XH(=rS.C:OIV
Ljudska Optika Glasmaher, Stušek Dejan s.p. 

Pleteršnikova 1, 8250 Brežice
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Na katere tri projekte ste najbolj ponosni v 
2014? Katerih se najbolj veselite v 2015?

Župani naših štirih občin (bivša, večja občina Trebnje) so si tudi v minulem letu nedvomno 
prizadevali, da bi s svojim delom kar najbolje upravičili zaupanje volivcev. Očitno so bili pri tem 
uspešni, saj so prav vsi štirje na volitvah prejeli vnovičen mandat. Povprašali smo jih - na katere 
tri projekte pa so oni sami najbolj ponosni in katerih se najbolj veselijo v letu 2015.

Alojzij Kastelic, župan ob- 
r 1 čine Trebnje: »Najbolj ponosni 

smo na naslednje projekte v 
letu 2014: zamenjava cevovo
da na vodovodu Trebnje - dolina 

Temenice, ureditev novega vaškega središča 
Dolenje Selce, rekonsrukcija lokalne ceste Bič 
- Veliki Gaber - I. del, energetska sanacija te
lovadnice OŠ Trebnje, razširitev mostu čez Te
menico v Šentlovrencu. Leto 2015 in 2016 je v 
postopku načrtovanja in usklajevanja projektov, 
s katerimi želimo občino umeriti v razvojno na
ravnano lokalno skupnost. Posamezni projekti 
in njihova izvedba bo znana po uskladitvi s pred
stavniki skupin v 05 in njihovimi programskimi 
predlogi.«

Dušan Skerbiš, župan občine 
Mirna: »S sodelavci smo poka- 

tk zali, da znamo dobro pripraviti
projekte in uspešno kandidirati 
na razpisih za evropska in dr

žavna sredstva. Ko se ozrem v leto 2014, sem 
vesel, da smo zaključili izgradnjo I. faze Podje- 
tniško-industrijske cone Mirna ter nadaljevali

" s postopno ureditvijo športnega parka med 
osnovno šolo in sedanjim ribnikom pod gradom. 
Ponosen pa sem tudi, da smo bili uspešni na 8. 
Javnem pozivu, kjer smo si zagotovili večji del 
denarja za izgradnjo vodovoda Zabrdje-Prapro- 
tnica. In ravno dokočanje tega projekta je ena 
ključnih nalog letos, ko naj bi začeli že tudi z deli 
na vrtini Sajenice, s čimer bi vodooskrbo uredili 
tudi v Gorenji vasi. Največji, predvsem po šte
vilu vključenih občin, projekt pa je vzpostavitev 
mreže postajališč za avtodome po Sloveniji. Kot 
trenutno kaže, bo v projekt, katerega nosilec 
je Občina Mirna, vključenih vsaj 50 slovenskih 
občin, s katerimi bomo skupaj uresničili idejo o 
Sloveniji kot avtodomarjem prijazni destinaciji.«

Rupert Gole, župan obči
ne Šentrupert: »V 2014 smo 
dokončali in zagnali dva velika 
energetska podjetja z našim 
javnim podjetjem Energetika 

Šentrupert. Gre za kotlarno in elektrarno na le
sne sekance v kompleksu zaporov Dob. V 2015 
se veselim nastajajočega Lesno predelovalnega 
centra Šentrupert in pričetek aktivnosti za te

meljito programsko, komunalno, arhitekturno in 
urbanistično prenovo Šentruperta.«

union iviaver, župan oocine 
Mokronog-Trebelno: »Eden
od dejavnikov, ki pomembno 
vpliva na privlačnost občine, je 
zagotovo odprto širokopasovno 

omrežje. Ta skupni projekt, ki smo ga v prete
klem letu uspešno zaključili in predali svojemu 
namenu, v vseh občinah konzorcija (Mokronog- 
-Trebelno, Šentrupert, Mirna, Trebnje, Žužem
berk, Mirna Peč in Sevnica), si zagotovo zasluži, 
da smo nanj (na to okno v svet), še posebej in 
najbolj ponosni. Drugi projekt na katerega smo 
tudi opravičeno ponosni pa je GRADNJA VODO
VODA ll.faza. Tretji projekt, ki smo ga uspešno 
zaključili ob koncu preteklega leta pa je obno
vljena čistilna naprava.

Neto vrednost skupnega projekta GOŠO 
znaša dobrih 24,5 mio €, za kar je bilo prido
bljenih 14.6 mio € EU sredstev. Neto vrednost 
projekta II. faza obnove vodovoda Mokronog pa 
znaša 911.200 €, od tega smo uspeli pridobiti 
565.049 € EU sredstev. Neto vrednost del na 
obnovi čistilne naprave znaša 207.000 €, sred
stva pa je v celoti zagotovila občina.

V letu 2015 pa se bomo trudili za: čimprej
šnjo vzpostavitev pogojev za razvoj podjetni
štva v bodoči poslovni coni na Puščavi, pripravo 
vse potrebne dokumentacije za ureditev križišča 
na Belem Griču in dozidavo podružnične šole 
na Trebelnem, za izvedbo energetske sanacije 
zdravstvene postaje v Mokronogu in Podru

žnične šole na Trebelnem, za večjo vsebinsko, 
strokovno in finančno podporo tako imenova
nim mehkim programom, ki zajemajo projekte 
s področja kulture, kulturne dediščine, turizma, 
športa, društvenih dejavnosti in sociale.« (GS) ■

Kako premosti- 
ti razvojne pre
pade?

KOLUMNA: BRANE PRAZNIK

Že nekaj časa ugotavljamo v Šentlovrencu, 
da rabimo vrtec, ker je to dandanes pač nujna 
življenjska potreba in sestavni del vsakega, vsaj 
malo večjega naselja ali središča krajev, ki jih 
zajema območje ene ali več krajevnih skupnosti. 
Takšno je dandanašnje življenje.

Pred dnevi smo na sestanku pri županu tudi 
formalno ugotovili in dobili njegovo in strokovno 
podporo, da naš kraj res nujno rabi vrtec. Zara
di policentričnosti ali uravnoteženosti razvoja 
bi lahko rekli s politično - strokovnim jezikom. 
V praksi pa zato, ker, če ne bo vrtca, jutri ne bo 
šole, če ne bo šole, ne bo središča kraja, če ne 
bo učiteljev bo manj kulture in posledično - tako 
ali drugače - druge infrastrukture, in, in... Skrat
ka, če v kraju ne »zadržimo« otrok in mladine, 
bo prej ali slej nazadoval in sila težko bo zo
pet ustvariti novo prijazno podobo kraja. Če še 
drugače povemo: če v domačem kraju ni vrtca,

starši otroka vozijo tja kjer zanj dobijo prostor. 
Otrok nato v novem okolju spozna vrstnike, se 
z njimi druži in potem želi z njimi tudi v šolo, ki 
je v nekem drugem kraju. Domači kraj potem 
postane prej ali slej samo še bivališče. To pisa
nje seveda temelji na izkušnjah in že doživetem 
razvoju krajev na zahodnem delu naše občine.

Lahko bi zapisal kaj več tudi o temu kaj po
menijo manjše šole v naših krajih. Saj so velike 
šole z petsto ali več učenci racionalne, lepe, ure
jene, dobre, strokovne... Najkrajše povedano: 
manjše šole vendarle dajejo dušo kraju in lju
dem, ki vanjo hodijo.

OK, otrok po vseh normativih imamo dovolj, 
torej rabimo vrtec, šolo... Seveda! Kaj pa denar 
in prostor?

S tem vprašajem seveda nastane prepad in 
problem postane navidezno nerešljiv. Čerav- I 
no se tako stroka kot politika zavedata, da je 
uravnoteženost razvoja podeželja temelj za ra
zvoj celotne družbe in naroda, prepogosto raje 
izbirata krajšo razvojno pot. Ta se »po pravilu« 
(izkušnjah) konča tako, da šole zaradi »neracio
nalnosti« zapremo, ker je premalo otrok, ali ker 
ne ustreza več standardom itd. Potem gre lahko 
kraju samo še na slabše! Posledično potem ni 
več središča dogajanja (razen cerkve), ljudje ne 
hodijo več v lokalno trgovino, ki jo potem lahko 
zaradi »neracionalnosti« tudi zaprejo, tudi bife 
nima več pravega prometa...

Zaradi izkušenj z razvojem naših krajev, za
radi zapisanega (in dogovorjenega) se izplača 
že v tem letu in tudi brez odrivanja v naslednjih,

ugrizniti v probleme in izzive, ki so pred nami. 
Zagotoviti prostor in sredstva za vrtec ne bo 
mačji kašelj. V šoli je, kljub temu, da je bila ob
novljena, bolj malo prostora, v okolici so morda 
samo začasne rešitve, kajti stroka je glede nor
mativov za vrtce neizprosna. Torej?

Prav na tej točki - torej ali vrtec bo in kje bo 
- bo v naslednjih mesecih prišlo do preloma, 
predvsem pa do spoznanja kakšno perspekti
vo ima lahko manjši kraj kot je Šentlovrenc. In 
predvsem kako resno »oblast« izpolnjuje oblju
be?

Sudoku
Težak...
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GM KUSELJ 
DRAGA PRI ŠENTRUPERTU 

GSM: 041 755 578
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B Trebnje dobilo prvi legalni grafit, kije 
tudi napoved grafiterske delavnice

Trebnje je 20. decembra 2014 dobilo prvi legalni grafit, lociran pa je na stavbi CIK-a oz. na 
zunanji steni prostorov Kreativno umetniškega inkubatorja (KUI), ki deluje (tudi) kot promotor 
različnih sodobnih umetnosti. Grafit je nastal s spreji priznane ljubljanske ekipe 1107 Klan.

začasna entiteta, ki razvija nov inovativen pro
dukt v negotovih okoliščinah, s ciljem, da najde 
ponovljiv in skalabilen poslovni model) in štirje 
posamezniki z lastnimi kreativnimi projekti, ki

Sam grafit je nastal kot najava za spomla
dansko grafitersko delavnico, ki naj bi trajala cca 
3 dni, v sklopu delavnice pa imajo organizatorji 
namen urediti še dodatno steno za legalne gra
fite, hkrati pa sodelujoče seznaniti z zgodovi
no in vrednostjo omenjene - ulične umetnosti. 
Omenjeni grafit hkrati izraža tudi stališče, daje 
grafitiranje del sodobne umetnosti, ki se poja
vlja tudi v najbolj znanih svetovnih galerijah, se
veda pa je tu pomembno potegniti ločnico med 
ulično umetnostjo (v tem primeru) in vandaliz
mom, ki se tudi pojavlja v prostoru.

V KUI so za grafit seveda pridobili potrebno 
dovoljenje vodstva CIK-a in Občine Trebnje, pred 
grafitiranjem pa so tudi sanirali dotrajano steno. 
Z grafitom, ki je sicer delo dveh akademskih sli
karjev, prikazuje pa grafiterski medij - sprej, so 
torej »ubili« (najmanj) dve muhi na en mah.

KDO ALI KAJ )E KUI?

KUI, ki je aktiven dobri dve leti, zaenkrat se
stavlja 9 aktivnih članov starosti od 24 do 37 
let. Skupaj organizirajo razne dogodke, hkrati pa 
ima vsak svoje osebno poslanstvo oz. projekt.

gih) ne želi izpostavljati, ker, kot pravi, ima vsak 
član svojo vlogo, ki jo je težko opisati v enem 
stavku. Bolj primerno se mu zdi kot način vo
denja celotne strukture izpostaviti prostovoljno 
participacijo vseh posameznikov.

KUI KREATIUNO
UMETNIŠKI
INKUBATOR

obsegajo področja glasbe, likovne umetnosti 
in razvoja manjših tehnoloških rešitev. V prete

klem letu je KUI izvedel 
projekte fotografskih in 
likovnih razstav, kon
certov, 3D delavnic in 
ostalih izobraževalnih 
delavnic, kot eden za
dnjih vidnih projektov pa 
je izvedba omenjenega 
prvega legalnega grafita.

T

Predsednik društva in idejni vodja je Trebanjec 
Andrej Šeligo, a le-ta svojega (in tudi imena dru-

INTERLES

Namen KUl-a je torej združevanje in pove
zovanje različnih starostnih skupin na področju 
umetnosti in kreative, kot takšen pa ponuja pro
store za skupno delo na projektih - covvorking 
(delo in sodelovanje v prostorih, ki si jih deliš z 
drugimi, lahko tudi delo na skupnem projektu. 
Navadno je to posledica reduciranja stroškov 
mladih ustvarjalcev, ki nimajo še dovolj financ 
za najem poslovnih prostorov oz. jim okolje 
sodelovanja in povezovanja izboljšuje delovne 
procese) in se hkrati zavzema za promocijo in 
izvajanje kulturnih vsebin.

Trenutno v prostorih delujeta dve start-up 
skupini (start-up podjetje je po formalni definiciji

Trgovina z lesnimi 
proizvodi in materiali

Janez Potokar s.p„ Mirna. 0*11381003

KUI je kot takšen to
rej zavezan k dvigovanju 
mladinske ustvarjalne 
zavesti in se v tesnem 
sodelovanju z društvi 
KŠOT, TREMS in D'Neeb 
bori za dvig mladinske 
dejavnosti v domačem 

okolju. Vse zainteresirane ob tej priložnosti tudi 
vabijo, da jim sledite na Facebook-u ali obiščete 
na sedežu KUI, na Kidričevi 2 v Trebnjem. (G5) ■

i kil
Delovni čas: 

pon-pet: 8-18h 
sob: 8-12h

PRODAJA in DOSTAVA vseh vrst LESNIH in ostalih MATERIALOV
MATERIALI:
- iverire vseh vrst
- iverali raznobarvni
- lesonih'
- lesomali
- vezane ploife
- furnir
- robni tralovi
- LSB ploife (podni, stene)
- mediapani
- laki - barve kenner

STORITVE:
- oblačenje kombijev in 

prikolk z vezano ploifo
- izdelava pohiitva po meri 
-selitve
- prevozi
- izdelava drobnih 

pohištvenih elementov
- popravilo starega pohiitva
- razrez materialov
- robgenje
- izdelava vseh vrst polit
- menjava pantov
- menjava vrat pri kuhinjah
- menjava ročajev

KONSTRUKCIJSKA PLOŠČA 
LSB-P5CE

- Dimenzije ploič: 2500 x 1250.2500 x 6i
- Debeline: 12.15,18.22mm

IZDELAVA POHIŠTVA PO NAROČILU
- kuhinje, sobe. dnevne sobe. 
predsobe, spalnice, omare, 
koti. mize....

KAKOVOSTNE STORITVE. UGODNE CENE. BREZPLAČNA DOSTAVA

Obrtniška ulica 39. Trebnje 
031/586-122 

www.trgovina-darka.si 
info@trgovina-darka.si

Trgovina

DARKA
■darilni program,
■ galanterija,
■ aranžiranje, ure
■ kozmetika, igrače,
■ nakit,...
■ poslovna darila,
■ pisarniški material 

po ugodnih cenah

DARILA ZA ~ 
VALENTINOVO



Prvi letošnji sneg par dni pred novim letom člani Mladinskega društva Ponikve (MDP) niso, tako 
kot verjetno večina, izkoristili za negodovanje, ampak so tudi v snežni odeji našli - prednost. l\Ja 
Ponikvah so naredili pravo pravcato tekaško stezo, ki je morda celo edina na Dolenjskem.

Tekačev na smučeh je v naših krajih kar ne
kaj, saj ta šport zaradi svoje vsestranskosti (ob 
plavanju gre menda za najbolj koristen šport 
za telo) postaja čedalje bolj priljubljen med re
kreativci, zato niti ne čudi, da obiska na tekaški 
stezi na Ponikvah ni manjkalo. Ob urejeni tekaški 
stezi, krožna tekaška steza je dolga okoli 800m, 
smučarjem tekačem pa je na voljo tudi okoli 
300m ravninskega dela, so ponikevški mladinci 
obiskovalcem prijazno ponudili tudi tople napit
ke, ki so prišli po »ledeni rekreaciji« še kako prav.

Predsednik MPD Rok Rajar, ki sicer ne želi, da 
se ga izpostavlja, saj je, kot pravi, vse, kar delajo, 
delo celotne ekipe oz. društva, pove, daje zapa
dlo premalo snega, da bi, tako kot lani, pripravili 
smučišče, zato so pripravili tekaško stezo. Imajo

tudi teptalnik, tako da na Ponikvah vse skupaj 
izgleda skoraj tako, kot na Pokljuki.

Ureditev tekaške steze je še en projekt zelo 
pridne in ambiciozne mladine s Ponikev. Pred 
približno mesecem dni so organizirali prižig lučk 
(tudi o tem pišemo v tej številki), znani pa so tudi 
po Golažijadi, ki je zaradi svoje pristnosti, lepe 
lokacije in prijetnega druženja z domačini že tudi 
presegla okvirje lokalne skupnosti. MDP urejajo 
tudi krožišče na Ponikvah, zaenkrat pa je to tudi 
edino urejeno krožišče v občini Trebnje.

Še vedno pa čakamo na ponikevški Oktober- 
fest, katerega je, sicer bolj kot ne v šali, nekoč 
omenil Rajar. Zakaj pa ne, dokazali ste, da zmo
rete. Čestitke in... bravo, MDP! (G5) •

Q Zakonca Brcar praznovala zlato poroko
Zakonca Marija in Peter Brcar sta v soboto, 3. januarja 2015, praznovala zlato 
poroko, torej 50 let zakonskega stanu. Praznovanje, ki je potekalo v zidanici Deu na 

Malkovcu, je potekalo v družinskem krogu, skupaj s tremi sinovi in njihovimi družinami - deseti
mi vnučki, vnukinjo in eno pravnukinjo.

Peter Brcar se je rodil 21. 6, 1941 v 
Šentrupertu, Marija pa je bila rojena 1.2.
1946 v Ljubljani. Od poroke, kije bila 31.
12. 1964, pa do leta 1971, sta živela v 
Ljubljani, nato do leta 1983 v Trebnjem, 
v Šentrupertu, kjer sta zgradila hišo 
pa sta bivala do leta 1994. Nato sta si 
stanovanje uredila v zidanici na Homu, 
kjer prebivata še danes. Peter je najprej 
v Ljubljani opravljal različne poklice, po 
prihodu v Trebnje pa se je_zaposlil na 
Občini Trebnje. Nato je v Šentrupertu 
ustanovil in vodil Stanovanjsko zadrugo 
Šentrupert. Peter je tudi že več kot 30 
let aktiven v vinogradništvu, bil je član in 
predsednik Zveze društev vinogradni
kov Dolenjske in se zelo zavzemal za zakonsko 
zaščito cvička. Tudi Marija je najprej delala v Lju
bljani, nato pa se zaposlila na Občini Trebnje v 
računovodstvu, kjer je delala do upokojitve.

18. stoletja dalje. Pred tremi leti je pripravila in 
oblikovala še družinsko drevo družin Mramor in 
Hribar, iz katerih izhaja njena družina. Tu je našla 
še starejše zapise o svojih prednikih.

Peter se še vedno ukvarja z vinogradništvom, 
pred dvema letoma je pridobil naziv ambasador 
cvička. Tudi Marija je še vedno polna energije in 
ustvarjalnosti. Pred osmimi leti je denimo na 
30 straneh napisala rodbinsko drevo Brcarje- 
vih, kjer so zajeti vsi predniki družine Brcar od

Verjamemo, da se bosta tudi v prihodnje lotila 
še marsikaterega projekta in ga uspešno izpe
ljala. Srečno, Marija in Peter! (AB) ■

Je bilo tudi pri vas veselo? Pošljite nam (na info(5)cajtng. 
com) sliko in opis dogodka in kratek življenjepis zakoncev. 
Objava je brezplačna!

OKULISTIČNI PREGLEDI NA 
ZDRAVSTVENO KARTICO

* Akcija velja od 1. 12. do 31. 1. 2015 oziroma do 
razprodaje zalog. Slika je simbolična. Popusti različnih 

akcij se med seboj ne seštevajo.

NOVO MESTO BREŽICE
Seidlova 16 Pleteršnikova 1

070 660 670 070 660 660
pon-pet 9:00-19:00 pon - pet 9:00-19:00 
sob 9:00-12:00 sob 9:00-12:00

OBIŠČITE NAS TUDI NA SPLETU:
GL_/V5fV,/\H<=1F*.C=OIV'
Ljudska Optika Glasmaher, Stušek Dejan s.p.
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»Najraje se spominjamo nastopa v tre
banjski cerkvi in v Cankarjevem domu!«

Po čem si boste zapomnili leto 2014, kaj je vam zaznamovalo minulo leto? Se vam je zgodilo kaj 
takega, kar bi najraje pozabili? Kaj pričakujete od leta 2015? Kaj vas je v Sloveniji najbolj priza
delo v minulem letu in kaj najbolj razveselilo?

ZIDANIŠKI KVINTET (Franci Kravcar);

s ?
V- ■*.

»Veliko zanimi
vega se je zgodilo v 
preteklem letu. Za
menjali smo ozvo
čenje, oženili enega 
člana, igrali na veliko 
porokah, koncertih, 
tudi na nekaj veseli

cah. Se pa pozna, daje pri nas še vedno recesija. 
Ljudje gledajo na vsak evro. Vse bolj, na žalost, 
dajo prednost ceni pred kvaliteto. Vse manj je 
pomembno, kako se izvaja glasba, važno da 
je. Mi se še vedno trudimo izvajati vso glasbo 
v živo, tudi zabavno, katero pa večina ansam
blov izvaja s pomočjo midi datotek. Res pa zato 
potrebuješ večje število dobrih glasbenikov, kar 
posledično pomeni tudi višja cena. Upam, da se 
bo v bodoče finančna kriza zmanjšala in bodo 
ljudje pripravljeni zopet nameniti kakšen evro 
več za dobro glasbo in tako najeti tudi malo ve
čje zasedbe.

Na srečo v letu 2014 nismo imeli nobenega 
dogodka, ki bi ga želeli izbrisati iz spomina in 
upam, da bo tako tudi v letošnjem letu. Se pa

po drugi strani z veseljem spominjamo dveh 
nastopov: Prvič, nastopa v trebanjski župnijski 
cerkvi na božičnem koncertu, kije bil zelo prije
tna izkušnja, božično vzdušje, polna cerkev, vse 
skupaj je bilo malo drugače. Mislim, da smo prvi 
narodnozabavni kvintet, ki je nastopal v cerkvi 
v Trebnjem. Na začetku smo imeli manjše po
misleke, ker smo peli in igrali brez ozvočenja, 
a je na koncu vse skupaj zelo dobro zvenelo. 
Drugi nastop, katerega bi izpostavil, pa je bil v 
Cankarjevem domu v počastitev praznika dneva 
samostojnosti in enotnosti. Med drugimi gosti 
sem opazil tudi predsednika Pahorja in druge 
visoke vladne predstavnike. Tudi tam smo v tej 
zasedbi prvič nastopali. Prenos oddaje je bil tudi 
na SLO 1.

Težko je reči, kaj pričakujemo od leta 2015. 
Želimo posneti CD ploščo, nastopiti na kakšnem 
festivalu, ter na splošno čim več igrati. Pred
vsem pa nam je pomembno, da ostanemo še 
naprej dobri prijatelji.

In še glede dogodkov v Sloveniji... Zagotovo 
so jo lansko leto močno zaznamovale naravne 
katastrofe, žled, poplave ... Pa volitve. Kar se 
tiče vseh teh področij, priznam, da ne spremljam

Avto Slak
www.avtoslak.si

UJEMITE AKCIJO 
LOS CEKINOS!

Do 5.050 €* prihranka / Podaljšano jamstvo GPlus / 
Gratis zimske pnevmatike / Kasko za samo 1 eur/mesec

TREBNJE, 07 3 481481

GtED
Audi
Service

S S
cc; F=: q ~T~ Gospodarsko

NOVO MESTO, 07 39 32 999

SEAT

©
Gospodarska

Vabljeni na ^ 
plesni večerm

V trebanjski Galaksiji se bo znova plesalo. 
I Vsi plesni navdušenci, ki bi radi večer preži- 
I veli ob prijetni glasbi in plesali ob zvokih fo- 
I kstrota, diskofoksa, valčka, polka in ostalih 
I latino plesov, ste lepo vabljeni na družabno- 
I plesno prireditev, ki jo organizira Plesna šola 
I ART. Plesali bomo v soboto, 24.1. 2015 od 
I 20.30 do 1.00 ure. Vstopnina na ta enkraten 
I dogodek je 15€ na osebo (vključuje meni po 
I izbiri), prijave in informacije pa so na voljo na 
I 041 244 244 (Matevž Jerman, Plesna šola 

Art) ali info@plesniklub-art.com.

Vljudno vabljeni!

veliko medijev, zato tudi težko sodim o vseh teh 
dogodkih. Opažam pa, da so ljudje pogosto pre
malo kritični glede informacij, ki jih širijo mediji. 
Razmišljanje marsikoga je včasih preveč podre
jeno smernicam, kijih oblikujejo prav mediji. Žal 
so trenutni časi težji, kot so bili nekaj let nazaj, 
a vendar menim, da lahko izboljšamo situacijo 
le tako, da začnemo spreminjati sebe. Pozitivno 
je treba gledati na prihodnost, ne pa neprestano 
iskati krivca v posameznikih za trenutno situaci
jo. Človeka oblikuje sistem, ne velja pa obratno. 
Sistem pa lahko spremenimo le vsi mi. Če želi
te kaj spremeniti, začnite pri sebi, pa vse lepo v 
letu 2015. (TK).

Uspešno izvedena akcija zbiranja sred
stev za družino Zelinger, sledi drugi del

V prejšnji številki smo izpostavili dobroto našega sokrajana Damirja Juraka, na pobudo katerega 
so on in prijatelji začeli zbirati sredstva za družino Zelinger Zaletel iz Babne gore pri Trebnjem. 
Prvi del akcije je uspešno izpeljan, sedaj sledi drugi del...

Trebanjec Damir Jurak je že pred šestimi 
leti prvič sredstva namesto za nakup novo
letnih daril in voščil namenil družini Zelin
ger Zaletel z Babne gore pri Trebnjem, letos 
pa se je odločil, da k temu dobremu dejanju 
povabi tudi svoje prijatelje. Eden izmed njih 
je o tem obvestil naš medij, mi pa smo v 
prejšnji številki z veseljem ovekovečili še 
eno dobro dejanje naših krajanov.

Našemu javnemu pozivu po pomoči dru
žini seje odzvalo še kar nekaj ljudi, pa tudi 
podjetij, tako da so skupaj zbrali kar nekaj 
sredstev, ki bodo prišla prav pri nadaljeva
nju projekta - izgradnji kopalnice!

KOPALNICA!

Center za socialno delo in Rdeči križ Trebnje 
že dlje časa načrtujeta, da bi Zelinger Zaletelo- 
vim izgradila kopalnico, letos bi naj projekt tudi 
realizirali, tako da bodo sredstva, katera so zbrali 
Jurak in prijatelji, prišla še kako prav. Potrebno 
je omeniti, da se je akciji pridružila tudi Občina 
Trebnje, ki je že začela s postopkom preverjanja 
- če in kako je možno družino priključiti na javni 
vodovod in kanalizacijo. Če bo šlo torej vse po 
načrtih, bo družina, ki je bila še včeraj dobesedno
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Podjetnik Jože Zorc, ki seje ponudil, 

da bo po simbolični ceni naredil kopal
nico, gospa Zelinger Zaletel in pobudnik 

akcije zbiranja pomoči Damir Jurak.

brez kopalnice, že takorekoč jutri imela ne le ko
palnico, pač pa tudi vodo iz javnega vodovoda in 
urejeno odvodnjavanje. Še en dokaz, kako malo 
je potrebno, da se nekaj naredi, če je volja! Če
stitke vsem udeleženim!

ZBIRANJE SREDSTEV SPOMLADI

Tudi na Cajtngu smo prejeli nekaj klicev z 
vprašanji - kam in kdaj lahko donirate sredstva 
za družino Zelinger Zaletel, zato (zaenkrat le na 
kratko) zapišimo, da se bo akcija zbiranja sred
stev pričela predvidoma spomladi, upamo pa, da 
bomo lahko konkretneje glede tega poročali že v

naslednji številki.

Potrebno je omeniti, da družini Zelinger Zale
tel zelo pomagajo številni sosedje, pa tudi župnik 
priskoči na pomoč, najde pa se tudi kakšen do
brotnik od drugod, ki občasno kaj prinese oz. pri
pelje. Družina dobiva tudi socialno pomoč, zato 
se nekako prebija iz meseca v mesec, za kakšno 
večjo investicijo pa nikakor ne more zbrati de
narja, zato bodo sredstva, katera bomo začeli 
zbirati spomladi, zelo, predvsem pa za dlje časa, 
olajšala življenjske razmere oz. bivanje v hiši. 
(TK).

Sudoku
Zelo lahek...
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Povprečna poraba goriva 8,5-3,81/100 km, povprečne emisijeP°2 198-88 g/km. Emisijska stopnja: Euro 5 in Euro 6. Emisije NOx: 0,1913 - 0,0118 g/km. Emisije trdih delcev: 0,00329 - 0 g/km. Število delcev: 1,91 x 1011 - 0,0005 x 
1011. Ogljikov dioksid (C02) je najpomembnejši toplogredni p '^ ki povzroča globalno segrevanje. Emisije onesnaževal zunanjega zraka iz prometa pomembno prispevajo k poslabšanju kakovosti zunanjega zraka. Prispevajo zlasti k 
čezmerno povišanim koncentracijam prizemnega ozona, delcev ^ 10 in PM2,5 terdušikovih oksidov.

•PrihranekjezDDVin je odvisen od modela na na zalogi In vel|® °|1 sklenitvi kredita, finančnega ali operativnega leasinga pod pogoji SEBON ter permanentnega Porsche Kasko zavarovanja. Stranka prejme brezplačni set zimskih 
pnevmatik pri nakupu novega vozila SEAT. Če se nakup noveg3" |lla SEAT financira preko skupine Porsche Finance Group Slovenia, je kupec upravičen do permanentnega Porsche Kasko zavarovanja za 1 EUR / mesec v prvem letu 
zavarovanja. Premija vključuje 8,5 % DPZP, DDV ni obračunanv ^ ladu s 1. točko I. odstavka 44. člena ZDDV-1. Akcija velja do 31.3.2015 oz. odprodaje zalog. Ostali pogoji akcije so razvidni na www.porscheleasing.si. Fotografije so 
simbolične.
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WTi Elvisu Aaronu Kingu Vircu grozi deloža- 
VČI cija iz lastne hiše, ljudi prosi za pomoč!
Kdo je Elvis Aaron King Vire? Zase pravi, da je znanstvenik, umetnik in velik človek.

Poznamo vas kot nekdanjega imitatorja El
visa Presleya. Kako živite danes in kaj lahko 
pričakuje narod od vas? Množično ustvarjam. 
Živim slabo. Če strnem na kratko svojo kariero, ki 
seje začela 21. 7.1991 na potovanju v Pulj, sem 
do danes napisal od 12. 1. 1990 17.000 strani, 
za 85 knjig po 200 strani. To je 80 km dolga črta. 
Od tega je 2.400 strani strokovna znanstvena 
knjiga z naslovom Zakoni človeštva. Vsa moja 
dela so prepovedana v vseh 
državah, ker sem izumitelj 
univerzalne resnice z ideolo
gijo idealizma, da bi vsi ljudje 
imeli skupne vrednote in ži
veli v raju. Ustvaril sem tudi 
380 4-urnih filmov, od tega 
jih 60 posnel z lastno kame
ro. Ostalo so posneli drugi, 
jaz pa jih kot najsposobnejši 
estet združil v filme. Ure za 
najboljše posnetke, ki so na
stali na planetu in predsta
vljajo lepoto, zrelost, moč, 
erotiko in zanimivosti. Po
snetke sem zbiral od 1995 
do 2010. V foto obliki sem 
take ustvaril ideale v 65-tih '• e
revijah. Niti dneva dopusta 
še nisem imel v življenju. Delam vsako sobo
to in nedeljo. Vsak dan ustvarim nekaj velikega. 
Zadnjih 4 mesece vsak dan ustvarim en 4-urni 
film. Tako sem jih ustvaril 85 še dodatno od 27. 7. 
Letos do danes (intervju je bila pisan lani, op. ur.). 
Ustvarjam zagotovo najboljše filme na planetu. 
Ustvaril sem tudi profesionalni osebni rodovnik, 
ki je stal 10.000 evrov in vsebuje 100.000 foto
grafskih informacij, in ga ustvarjal od 6. 2004 do 
3. 2007, non-stop, vsak dan do dveh ponoči. Za 
tako zahtevna strokovna dela sem potreboval 23 
let popolne tišine, zato sem se zavestno umaknil 
od ljudi, Če se ne bi, ničesar ne bi nastalo in bi bil 
le zabavljač in podpornik zla, ki ga ustvarjajo vse 
vlade in vso ljudstvo, ki te kriminalce non-stop 
volijo. Moja zrelost je previsoka in zavedanje biti 
le humorist, da so zli le še močnejši, ne bi zmogel. 
Človeka je treba vzgojiti in šele nato se bomo lah
ko zabavali. Moj namen je imeti čim večjo državno 
oblast, ker jaz sem zadnji v kratki vrsti veličastnih, 
ki lahko reši človeštvo. Kdor meni ne sledi, je kriv. 
Kdor človeštvo uničuje, bo kaznovan.

Kakšna je vaša izobrazba in kdo pravzaprav

Intervju s trebanjskim Elvisom smo 
si zamislili že pred nekaj leti, a takrat nismo 
mogli ugoditi njegovim zahtevam - da inter
vju objavimo natančno tak, kot si ga je zami
slil on. Tokrat ga izjemoma objavljamo (tako 
vprašanja, kot tudi odgovori so torej njegovi), 
saj smo mnenja, da človek resnično potrebuje 
pomoč. Če se bo kje našel kakšen človek ali 
pa institucija, ki mu lahko pomaga, naj torej 
priskoči naproti. Intervju je delno cenzuriran 

-in sicer izključno v tistih delih, kjer osebno oz. 
[poimensko omenja ljudi, kar bi znalo biti ža- 

| Ijivo. (Uredništvo)

ste? Magister znanosti in umetnosti. Poklici: vod
ja, združitelj, estet, pevec, pisatelj.

Kako bodo vaša dela dosegla ljudi? Ko mi bo
kdo omogočil imeti lastno internetno stran. To je 
edina rešitev začetka. Nato bodo sledila zborova
nja in glasba revolucije se bo začela.

Štirinajst let živite od tistega, kar naberačite 
od vrat do vrat. Imate hujše obolenje kolen za

radi tega napora. Kako boste 
finančno preživeli? Ja, sedaj 
me lahko reši le ljubezen. 
Ženska, ki se zavzame zame 
za čas enega leta, da bi lahko 
prodajal, kar sem ustvaril. Av
gusta sem bil osem dni brez 
hrane in tekočine, razen vode. 
Zelo je bilo hudo. Center za 
socialno delo mi je po naroči
lu Sodišča odvzel vso premo
ženje, kot edinemu dediču po 
očetu, in ga prodalo, denar pa 
dalo samemu sebi. Tako ni
mam več kje stanovati. Pro
sim, če me ena ženska vzame 
k sebi, ker zahtevajo domači 
vse moje stvaritve zažgati. 
Ljudje ne vedo, da imajo sod

stva postopek skrbnika, s katerim kradejo ljudem 
po celo državi in obsojajo nedolžne. S tem ropom 
so me oropali za 55.000 evrov, ki sem jih vložil v 
hišo od leta 2001. Policija me je tudi že zaprla v 
novomeški zapor, ko je bil postopek že zastaran. 
Zaprli so me, ker nisem imel denarja za položnico 
za prekršek, ki ga je storil polbrat. In letos bo isto. 
Policija zahteva od mene, da se izselim iz mesta. 
Naj še povem, da mi je paznik prinesel v zaporu 
čistilo za steklo, naj storim samomor. Vse ustano
ve države načrtno pobijajo ljudi, od katerih nimajo 
večjih finančnih koristi ali širijo resnico.

Ljudem želite dobro, mučijo in uničujejo pa 
vas. Zakaj ste potem živeli? Imam upanje in de
dinjo. Sicer pa bo vse uničeno, kar je človek kadar
koli ustvaril. Planet Zemlja bo nekega dne pogol
tnilo Sonce, zato živite. Ne živite, kot sem jaz. Če 
bi našel sorodno osebo, ne bi ustvaril ničesar, kar 
bo nekega dne uničeno in bogato. Tako, da imate 
srečo, da sem edini normalen Zemljan.

Kje sedaj živite? Sem na begu. Hočejo mi vro
čiti sklep o izselitvi, kar jim bo uspelo po 6 mese
cih ta mesec.

26-krat ste bili na TV, celo honorarno zapo
slen na POP TV kot voditelj TV prispevkov. Kaj 
bi lahko delal? Mene nič drugega zares ne zani
ma kot vodja države. Vse ostalo je le za preživetje. 6 
Jaz vem, kako naprej, 
nimam pa enega člove
ka, ki bi se zavzel zame 
in ideale človeštva.
Vsekakor sem bil nekaj 
posebnega na planetu.
Ulica Kralja Virca. Naj
večji so spoštovani šele 
desetletja po smrti. A 
jaz ne!

Vi ste zadnjih 24 let večino časa preživeli v 
stanovanju. Ženske niste imeli nikoli? Neka
ko tako. Zagotovo pa sem najboljši oče na tem 
planetu. Želja je imeti tri ženske in 12 otrok. Moj 
genski zapis je uradno testiran in prav je, da se 
genialnost širi.

Kakšno žensko si želite, morda kakšno ime?
Rjavooke ne klicat', ker jih ne maram. Bom pa 
vesel klica Lise Kudrovv (Friends nanizanka) ali 
pevke Danijele. Sicer pa bi izbral za svoje tri: Lisa 
Kudrovv, Grace Kelly in Marilyn Monroe. Moji otro
ci morajo predstavljati svetlobo, pamet, lepoto in 
gospodarstvo.

Vaš rodovnik vsebuje nekaj velikih poseb
nosti ... Ja. Prvi Vire je namreč prišel v Slovenijo 
v Kranj, osebno z Napoleonom, leta 1797. Takrat 
Napoleon še ni bil vodja države. Vire (Wiertz) se 
je zaljubil, zbežal na Dolenjsko in potomec njega 
sem jaz. V sorodstvu pa sem s Tonetom Pavčkom 
(polbratranec očeta), Ivo Zupančič (igralka, polse- 
strična očeta in žena sina Edvarda Kardelja). Zani
miva pa je neverjetna novica, daje prva fotografija 
očeta nastala na isti dan, kot prva foto Elvisa Pre- 
sleya. Le na drugi strani planeta. Ta novica je bila 
zame tako velik šok.

Kako naprej? Grozi mi deložacija - prisilna 
izselitev v najkrajšem času. Iz elitne hiše, katere 
edini dedič sem bil. Sodišče mi je vzelo pravico do 
lastništva in hišo po očetu so prodali. Ne morejo 
pa prodaje še izvesti. Celo življenje sem vlagal, v 
njej je pa 25.000 evrov opreme in lastnih znan
stvenih in umetniških del. Da bi lahko živel le od 
prodaje svojih del... Če ne bom izselil svojih stvari, 
nimam pa kam iti, bodo odvzeli in uničili še vse 
moje. Tu je moj dom, tu je duša mojega očeta, tu 
je najboljša lokacija v Evropi in še 10 metrski bal
kon. Tu sem gradil in nikoli nikamor ne bom šel. Se 
bomo pa postrelili s policaji.

Kje vidite rešitev? Naprošam, če me vzame 
pozitivna oseba k sebi in zahtevam od usode - re
šitev. Na Tomšičevo 11 v Trebnje naj takoj pridejo 
živet do tri osebe, ki se morajo vpisati na Upravni 
enoti, na moj naslov za stalno prebivališče. Meni 
pa dati dovoljenje, da sem lahko notri doživljenj- 
sko. Moških ne sprejemam. Tako prodajo pravno 
ni mogoče izvesti, ker meni je Sodišče skrbnika 
določilo preko Socialne, ki odloča o vsem - mene 
v korist republike in škodo človeštva. Novi stano
valci pa nimajo skrbnika in jih ne bo mogel nihče 
nikoli izseliti. Čas se izteka, to rešitev rabim takoj, 
Nekdo se mora zavestno tako odločiti, tudi če bo 
drugje stanoval/a. Bomo videli, koliko ljudi me bo 
poklicalo in podarilo denar za preživetje - King Vire 
1,031 226 411.

Kakšne so vaše zadnje besede? Sreča in uso
da se dogajata hkrati. Načrtov bi imel, dokler ce
lotno človeštvo ne bi živeli v ljubezni in delu stva
ritev. Tako potrebujem premožno žensko, ki me 
sprejme. Managerko in pravnico. Ubiti me hočejo 
ustanove ravno, ko je čas za ljubezen.

ZAKLJUČNA GRADBENA DELA
■ slikopleskarstvo - fasaderstvo
■ štukature
■ izdelava hnaufa
■ svetovanje

JOŽE KRŽIČNIK sj). 
Vrhpečzi, Mirna Peč
Gsmjo^o 730 524
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Delova oseb
nost leta so 
prostovoljni gasilci

V prejšnji številki smo z največjim veseljem predsta
vili našega sokrajana Matjaža Bunca, ki si je prislužil 
nominacijo za Delovo osebnost leta 2014. Glasovanje 
za osebnost leta je potekalo od 20. do 27. decembra 
2014, 5. janaurja 2015 pa je bila svečana razglasitev. 
Delova osebnost leta so postali prostovoljni gasilci.

Prostovoljni gasilci si ta laskav naziv nedvomno zaslu
žijo, tako kot tudi ostali kandidati, ki so kandidirali. Pro
stovoljni gasilci so bili pri vseh, predvsem vremenskih 
težavah vedno v prvih linijah obrambe, nemalokrat pa so 
zaradi pomoči sočloveku tvegali tudi svoja življenja.

Ta naziv gre tako v čast vsem prostovoljnim gasilcem 
širom Slovenije, vključno s številnimi našimi člani prosto
voljnih gasilskih društev, na čelu s PGD Trebnje, ki opra
vljajo tudi večje in najzahtevnejše intervencije.

Nominacija Matjaža Bunca je Tre- 
1 k banjce še enkrat spomnila in opo- 

.jm mnila, da tu živijo številni pametni in 
Bi ' sposobni ljudje, ki svoje bogato znanje

prezentirajo tako na državnem, kot 
" tudi evropskem nivoju, medtem ko za

lastno ognjišče - zaradi političnih na
sprotij - ne znamo poskrbeti. Mimo

grede, Matjaževa starejša sestra je evropska komisarka 
k za promet Violeta Bulc... Čestitke, Matjaž! (G5) •

Andrej Brcar: »Leto 2014 si bomo 
zapomnili po prvi simultanki v 
zgodovini mesta Trebnje...«

Po čem si boste zapomnili leto 2014, kaj je vam zaznamovalo minulo leto? Se vam 
je zgodilo kaj takega, kar bi najraje pozabili? Kaj pričakujete od leta 2015? Kaj vasje 
v Sloveniji najbolj prizadelo v minulem letu in kaj najbolj razveselilo?

ŠAHOVSKI KLUB TREBNJE (Andrej Brcar):

»V Šahovskem klubu Trebnje si 
bomo leto 2014 najbolj zapomni
li po tem, da smo v sodelovanju s 
Cajtngom prvič v zgodovini mesta 
Trebnje organizirali šahovsko si
multanko. Ta dogodek je še toliko 
bolj pomemben zato, ker so se ga 
udeležili skoraj vsi, ki so pred več 
kot tridesetimi leti sodelovali pri 
ustanovitvi kluba. Nekateri med nji
mi so še vedno aktivni šahisti, drugi 

pa se s šahom ne ukvarjajo več in jim je bilo še toliko bolj zanimivo ponovno srečati 
stare znance in odigrati partijo šaha. Na šahovskem področju v letu 2014 nismo imeli 
neprijetnih dogodkov, vsaj omembe vrednih ne, najbolj pa smo se v letu 2014 razveselili 
nastopa v Državni mladinski ligi, saj so naši mladinci prvič zaigrali v elitni konkurenci 
najboljših osmih mladinskih klubov v državi.

V letu 2015 predvsem pričakujemo, da bomo lahko izpeljali vsa tista tekmovanja in 
projekte, ki smo sijih zastavili v našem letnem planu. Imamo namreč zelo perspektivno 
generacijo mladih igralcev in želimo si, da bi jim v prihodnje lahko nudili še boljše pogoje 
za šahovsko izpopolnjevanje. Preteklo leto so v negativnem smislu najbolj zaznamovale 
poplave in žled. Razveseljivo pa je dejstvo, da seje v teh težkih trenutkih pokazala toli- 

11 kšna solidarnost med ljudmi.« (TK) ■

Srečno tudi vam, Taja in družina Ven
celj! In še enkrat - bravo za mamico!

Ko pomislite, drage bralke in spoštovani bralci, da vam je v življenju težko, se spomnite na izku
šnjo, s katero se je spopadla naša sokrajanka Suzana Vencelj. V nadaljevanju objavljamo njeno 
zgodbo, s katero je lani oktobra zmagala na literarnem natečaju Novalac, njena zgodba, pogum 
in volja do življenja pa naj nam bo vedno, ko pomislimo, da nam je najtežje, v spodbudo. Naj bo 
to tudi naše vodilo za vas v letu 2015. Torej, srečno... z zgodbico Suzane Vencelj!

MOIAPOSEBNA PUNČKA

Sredi toplega januarskega dne, popolnoma 
nepripravljena na novico, izvem, da v mojem 
trebuščku raste mala pikica. Mama bom! Ju- 
huhu. Trebušček raste iz dneva v dan in komaj 
čakam, da dobim najlepše ime - MAMA. Napoči 
dan, ki naj bi bil za vsako nosečnico najlepši dan 
v življenju. Toda groza, panika, zastoj poroda. Po 
neskončno dolgem času v naročju končno sti

skam svojo deklico. Mama sem. Vendar kmalu 
izvem, da je moja deklica utrpela možgansko 
poškodbo zaradi pomanjkanja kisika med poro
dom. Odpeljejo jo v Ljubljansko kliniko, meni pa 
povedo, naj se pripravim, da bo deklica umrla.

V sobi ostanem sama, čisto sama. S prazno 
posteljico ob sebi. Zakaj ravno moja deklica? 
Jočem, jočem. Naj ne umre, naj umrem jaz na
mesto nje in naj ona živi. Dnevi so dolgi. Živim le 

še za dan, da me izpustijo 
iz porodnišnice, da grem k 
njej, jo pobožam, stisnem, 
objamem, poljubim. Konč
no napoči ta dan. Vidim 
jo, kako nebogljeno leži v 
sami plenički. Bleda, cevke 
vsepovsod in na aparatih. 
Še dotakniti se je ne upam, 
tako je ranljiva. Vsak dan ji 
tiho, zelo tiho šepetam, da 
jo imam zelo rada, da je 
moj sonček, da bom vedno 
ob njej.

i, d^^l
»Res sem vesela, da je Taja taka 
"mačkica" kot je. Nikoli si nisem mislila, da 
bo tako “dobra", čeprav, PRIZNAM, sem na 
to tiho upala. Še vedno je veliko dela, nekaj 
zdravstvenih težav, ampak nič ni težko, ko 
vidiš napredke«, je z iskricami v očeh za Caj- 
tng povedala mamica Suzana, ki je tudi izko
ristila priložnost za zahvalo vsem, ki ste del 

, dohodnine namenili Humanitarnemu dru- 
L štvu Taja, pa tudi vsem ostalim, ki jim preko 

leta tako ali drugače pomagate.

Vendar moja borka kljub slabim napovedim 
živi, ali bolje rečeno životari. Vendar imam jo ob 
sebi. Zakaj mora trpeti, se sprašujem in trpim ob 
njej, čutim njeno bolečino, nemoč...

Ko si moja deklica malo opomore, se veselim. 
Vendar, kot da ni že dosti gorja, me zdravniki 
začnejo prigovarjati, naj jo dam v zavod. Napo
vedi zdravnikov so grozne. Ne bo hodila, ne bo 
govorila, lahko bo prizadeta... Pa kaj, si mislim, 
otrok je moj, moj, moj. Jaz bom skrbela zanjo, se 
odločim.

Moja mala posebna deklica s cerebralno pa
ralizo je velika borka. Stalno se učimo, vadimo. 
Ob njej se zavem, da pihanje, požiranje, hoja, 
risanje... sploh ni enostavno. Ob njej se tudi jaz 
učim in še enkrat spoznavam globine človeške 
biti.

Sedaj hodi, teče, plava, govori, skače, se sme
je, poje, vriska... Tudi nemogoče je včasih mogo
če. Vesela sem, dajo imam in daje ravno mene 
izbrala za mamo!!!
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UE Trebnje je v preteklih 
letih že iskala ustrezne ar
hitekturne rešitve ...

Miha Zarabec rokometaš 
leta 2015 po oceni obisko
valcev portala Rokomet.net

V prejšnji številki smo objavili kratko pismo bralke, ki nam je »potoži
la«, da z otrokom z vozičkom ni mogla do Upravne enote (UE) Trebnje, 
kjer je imela opravke.

Načelnika UE Trebnje smo vprašali, če so kaj storili v to smer, da bi po
skrbeli za lažji dostop do njihovih storitev tudi mamicam z vozički (in in
validom, težje pokretnim,...) in kaj konkretno, dobili pa naslednji odgovor:

Mag. Milan Rman, načelnik UE Trebnje: »Tako sami 
kot uporabniki prostorov, kot tudi državljani so že ne
kajkrat opozorili na potrebo ustreznega dostopa za 
invalide in starše z otroškimi vozički do upravnega or
gana. UE Trebnje
je v preteklih letih 
že iskala ustrezne 

arhitekturne rešitve, ki pa so dokaj 
omejene zaradi prostorskih (klanči
na) danosti hodnika pri vstopu v UE.
V letu 2013 je bil projekt umeščen v 
plan investicij takratnega Ministrstva 
za pravosodje in javno upravo, ven
dar zaradi izpada finančnih sredstev 
ni prišlo do realizacije. Projekt ustre
znega dostopa, na katerega opozarja 
bralka, je ponovno umeščen v plan 
za leto 2015 oz. 2016, kar je odvisno 
od sredstev. Občina kot lastnica pro
storov podpira projekt ustreznega 
dostopa, za tehnično in finančno izvedbo pa je pristojna UE Trebnje.« (CA) i
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Na spletnem portalu Rokomet.net je v decembru potekala anketa, kjer 
so izbirali najboljšega rokometaša leta 2015. V hudi konkurenci 12-tih 
najboljših slovenskih rokometašev je največ glasov zbral naš Miha Za
rabec in tako postal najboljši rokometaš leta 2015 v Sloveniji po izboru 
portala Rokomet.net.

V konkurenci sta bila ob Mihi Za- s 
rabcu (Celje PL) še dva trebanjska S 
rokometaša, brata Sebastjan in Staš 
Skube, ostali, ki so se potegovali za s | 
laskavi naziv, pa so tudi zelo zvene
ča imena slovenskega rokometa - S 
Gašper Marguč, Dragan Gajič, Dean 
Bombač, Luka Žvižej, Uroš Zorman,
Gorazd Škof, Matjaž Brumen, Marko 
Bezjak in Vid Kavtičnik.

Največ glasov bralcev portala 
Rokomet.net je torej zbral Miha Za
rabec, komisija pa je največji odsto
tek svojih glasov namenila Draganu 
Gajiču, a vseeno premalo, da bi pre
magali Zarabca. Glasovi komisije so sicer šteli 401 vseh glasov, glasovom 
bralcev pa so namenili večjo pomembnost, 60%.

"Fant, kije Evropo očaral 
na prvi pogled", so o Mihi 

zapisali na portalu Siol.net

»Miha je vse do konca bil tesno bitko za zmago, a vendarle uspel dobi
ti dovolj glasov, daje zmagal. Skupaj s strokovno komisijo ste mu namenili 
23,521 vseh vaših glasov. Miha si je z vašimi glasovi uspel nabrati dovolj 
veliko prednost in tako prehitel Gašperja Marguča, ki je na 2. mestu prejel 
22,561 vaših glasov. Daleč za njima pa je z 12,08 % vaših glasov na 3. me
stu pristal Dragan Gajič«, so ob razglasitvi rezultatov zapisali na omenjenem 
portalu.

»Lahko rečem, da mi ta nagrada veliko pomeni. Osebne lovorike so vedno 
dobrodošle, čeprav je včasih ekipna lovorika veliko bolj pomembna. Vesel 
sem, da je trdno delo opaženo po vsej Sloveniji in Evropi. Seveda pa brez 
trenerja Branka Tamšeta in pomočnika Slavka Anderluha ne bi dosegli to, kar 
smo. Tu je še podpora družine, ki me spremlja na vsaki tekmi, pa tudi veliko 
prijateljev, ki mi stojijo ob strani. Res maksimalno uživam v vsaki tekmi in to 
je ključ do dobrih predstav«, je za Cajtng povedal Miha Zarabec, na vprašanje 
- kateri trije rokometaši (če ne štejemo njega) pa so po njegovem mnenju 
najboljši v Sloveniji, pa podal diplomatski odgovor: »Hja, težko bi rekel, kdo 
je najboljši, ker je konkurenca res velika in vsi bi si zaslužili ta naziv. Ne bom 
izpostavljal nobenega, se pa z vsemi dobro razumem in zato se je še toliko 
težje odločiti.« (GS) ■

Glasovi bralcev: 1 Miha Zarabec - 19,52 X, 2. Gašper Marguč- 18,66 X, 3. Dragan Gajič - 6,03 X, U. Dean Bombač 4,10 
X, 5. Luka Žvižej - 2,93 X, 6. Staš Skube - 1,84 X, 7. Uroš Zorman - 1,62 X, 8. Gorazd Škof - 1.45 X, 9. Marko Bezjak - 1,33 
X, 10. Matjaž Brumen - 1,20 X, 11. Sebastian Skube - 0,96 X, 12 Vid Kavtičnik 0,37 X, Glasovi komisije: 1. Dragan Gajič 
- 6,05 X. 2. Uroš Zorman - 4,51 X, 3. Miha Zarabec - 4,00 X, 4. Gašper Marguč 3,90 X, 5. Dean Bombač - 3,79 X, 6. Matjaž 
Brumen - 3,38 X, 7 Sebastian Skube - 2,97 X, B.Staš Skube - 2,77 X, 9. Luka Žvižej - 2,46 X, 10. Marko Bezjak - 2,26 X, 11 
Vid Kavtičnik - 2,15 X, 12. Gorazd Škof - 1,74 X

Darko Špelič s.p., Trubarjeva 3, Trebnje 
Gsm: 040 787 372; E-pošta: d.spelic7@gmail.com

elektro inštalacije
poslovni objekti 
stanovanjske stavbe 
novogradnje 
prenova instalacij v zi 
adaptacije 
vzdrževanje



Za vedno se 
je poslovil dr. 
Marko Marin

Za vedno se je poslovil dr. Marko Marin, 
častni občan Občine Trebnje, častni krajan 
Krajevne skupnosti Mirna, zaslužni profesor 
na Akademiji za glasbo, film, radio in televizi
jo ter prijatelj mlade Občine Mirna.

3. aprila leta 1930 se je v Gabrovki rodil Marko 
Marin. Človek, humanist, kije s svojim znanstve
nim in umetniškim delom zaznamoval ne samo 
domovino, ampak širši evropski prostor. Mirnča- 
ni ga poznamo po njegovem več kot pol stoletja 
dolgem boju z ruševinami gradu Mirna, imeno
vanem Speča lepotica, ki je v zadnjih letih dobil 
večji del podobe izpred druge svetovne vojne.

Prof. dr. Marin je ledino oral tudi na področju 
umetnostne in gledališke zgodovine. Po diplo
mi iz gledališke režije seje preizkusil kot režiser.

Šest let je skupaj z mladimi igralci gojil ustvarjal
no gledališče in zasledoval lasten umetniški cilj 
v okviru Odra mladih v Kopru. Nato seje zaposlil 
na univerzi, se pri tem strokovno izpopolnjeval v 
Parizu, bil dve obdobji stalni delegat Jugoslavije 
v Federation Internationale pour la Recherche 
Theatrale (FIRT) in član dveh njenih delovnih or
ganov v Benetkah in na Dunaju. Predaval je na 
univerzah v Leipzigu, na Dunaju in v Barceloni, 
neprecenljive so njegove raziskave jezuitskega 
gledališča, Škofjeloškega pasijona in ruških ver
skih iger. Na znanstvenem področju je vseskozi 
deloval interdisciplinarno na področjih gledališke 
ikonografije, scenografije, kostumografije, režije 
in igralske umetnosti.

Prof. dr. Marko Marin je postal po izboru 
bralcev Cajtnga in posebne komisije »Naj ob
čan občine Trebnje leta 2007« in kot medij si 
štejemo v veliko čast, da smo mu lahko podelili 
ta naziv.

Cenjeni g. Marin, veseli nas, da smo imeli čast 
živeti ob Vas. Počivajte v miru ... (PK, G5) ■

Prižig lučk na 
Ponikvah

Mladinsko društvo Ponikve je tudi letos v 
krožišču na Ponikvah postavilo novoletno 
jelko, prižig lučk pa so fantje in dekleta iz 
društva izkoristili za druženje s soobčani.

Pod viaduktom na Ponikvah se je tudi le
tos zbralo kar lepo število domačinov, pa tudi 
ostalih krajanov, okoli 150 so našteli vseh 
skupaj, ki so prisostvovali prižigu lučk. Mladi 
iz Ponikev so tudi tokrat poskrbeli glasbo in 
kuhano vino ter čaj (oboje po pravih cenah, le 

L 1€), druženje mladih in mladih po srcu pa je 
potrajalo do nočnih ur. (G5) •
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Žanu uspelo zbrati 2.000 dolarjev, 
množična proizvodnja se lahko prične

V prejšnji številki smo na kratko predstavili našega sokrajana Žana Ograjška in njegov izum, za
pestnico, na koncu katere je trzalica za kitaro. Zapisali smo tudi, da Žan za množično izdelovanje 
svojega izuma, katerega je poimenoval VUristPick, potrebuje 2.000 dolarjev in da sredstva za 
zagon dejavnosti išče preko spletne platforme Indiegogo.

Tokrat sporočamo, da je Žanu načrtovana 
sredstva uspelo zbrati že pred potekom akcije 
(22.12.2014), do konca le-te(31.12.2014) pa 
mu je s pomočjo ljudi s celega sveta, ki so izum 
prepoznali kot dober in vanj vložili svoja sred
stva, uspelo zbrati natanko 2.171 dolarjev.

Med številnimi, ki so naročili (vplačali) Wri- 
stPick zapestnico, smo zasledili tudi številne 
Trebanjce, med njimi pa znana kitarista Andreja 
Mežana (Zidaniški kvintet) in Andreja Grandov
ca (AG Band), katerima tako ob zabavanju svojih 
poslušalcev kmalu ne bo nikoli več potrebno is
kati trzalice.

Žana smo seveda povprašali - kaj sledi zdaj, 
kako se bo lotil dela, kako, na kakšen način, 
ter kdaj, kje in kako bodo vplačniki dobili svoje 
ročno izdelane zapestnice, kdaj pričakuje prve 
serijske izdelke, koliko kosov namerava izdelati 
(prva naklada), kje bo možno serijske zapestni
ce WristPick kupiti v prosti prodaji in po kakšni 
ceni, a mu žal do zaključka redakcije ni uspelo 
odgovoriti, zato bomo o tem pisali predvidoma v 
naslednji številki. Vsekakor pa - iskrene čestitke 
in veselo na delo ter veliko uspeha, Žan! (G5) ■

OKULISTIČNI PREGLEDI NA 
ZDRAVSTVENO KARTICO

1 Akcija velja od V. 12. do 31. 1. 2015 oziroma do 
razprodaje zalog. Slika je simbolična. Popusti različnih 

akcij se med seboj ne seštevajo.

NOVO MESTO BREŽICE
Seidlova 16 Pleteršnikova 1

070 660 670 070 660 660
pon - pet 9:00-19:00 pon - pet 9:00-19:00 
sob 9:00-12:00 sob 9:00-12:00

OBIŠČITE NAS TUDI NA SPLETU:
SLV^SIV/^HSrS.COlV«

Ljudska Optika Glasmaher, Stušek Dejan s.p. 
Pleteršnikova 1, 8250 Brežice
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Novoletni turnir Alešu Brcarju, skupno 
lUl najuspešnejši v letu 2014 Andrej Brcar

Niko Tijano Grabnar in Jano Kramar. Skupno je 
na mladinskih mesečnih tekmovanjih trebanj
skega kluba v letu 2014 sodelovalo 52 mladih 
šahistov.

Tudi letošnje leto je Šahovska sekcija Šentrupert, ki deluje v okviru Šahovskega kluba Trebnje 
pripravila tradicionalni Božično-novoletni šahovski turnir, ki je potekal v četrtek, 26, decembra 
v Šentrupertu.

Turnir, ki je hkrati štel tudi kot zadnji v letnem 
ciklusu mesečnih tekmovanj trebanjskega klu
ba, je potekal v okviru prireditve Veseli decem
ber v Šentrupertu. Nastopilo je 33 šahistov iz 
Dolenjske, Posavja, Gorenjske in Ljubljane.

Zmagovalec 
turnirja je po
stal domačin 
Aleš Brcar (na
prvi sliki, levo) z 
osmimi točkami 
pred Tomažem 
Marinškom iz 

Ljubljane s točko manj in Romanom Jankom iz 
Dolenjskih Toplic z osvojenimi 6,5 točkami. Če
trti je bil večkratni zmagovalec novoletnih tur
nirjev Miha Furlan iz Kranja in peti domačin An
drej Brcar. Izmed trebanjskih šahistov so se med 
deseterico uvrstili še Matej Brcar - 7 mesto ter 
Jan Opara in Cvetko Jakša, ki sta tekmovanje 
končala na devetem in desetem mestu.

V skupnem seštevku celoletnega ciklusa pa 
je bil najboljši Andrej Brcar s 106 točkami pred
Cvetkom Jakšo s 101 točko in Matejem Brcar-
jem, ki je zbral 97 točk. Skupno seje mesečnih

članskih tekmovanj trebanjskega kluba letos 
udeleževalo 51 igralcev. Pokale je najboljšim 
podelil eden najuspešnejših slovenskih šahistov 
vseh časov, bivši svetovni mladinski prvak, ve
lemojster Bruno Parma, ki že več let s svojim 
obiskom obogati zaključni turnir trebanjskega 
kluba (vsi najboljši na sliki v sredini).

Mladinci pa so zadnji mesečni turnir odigrali 
na Mirni. Sodelovalo je 25 mladih šahistov. Naj
uspešnejši je bil Toni Travnik s 6,5 točkami pred 
Štefanom Travnikom s točko manj in Nikom 
Vidmarjem, ki je osvojil pet točk. Tudi skupno 
je bil najuspešnejši Toni Travnik pred bratom 
Štefanom, tretji je bil Domen Brcar, Med mla
dinkami je bila najuspešnejša Tjaša Pajek pred

ZMAGOVALEC TURNIRJA OSNOVNOŠOLCEV 
STAŠ HYSZ

Na Mirni je Šahovski klub Trebnje v sodelova
nju z Društvom upokojencev Mirna organiziral 1. 
turnir osnovnošolcev Mirnske in Temeniške do
line v počasnem šahu. Tekmovanje je potekalo 
od septembra do decembra, ko je bila v okviru 
novoletnega turnirja opravljena tudi podelitev 
nagrad najboljšim. Tekmovanja se je udeležilo 
13 mladih šahistov, ki so tekmovali po pravilih 
FIDE za počasni šah, zato je bilo na turnirju mo
žno tudi osvajanje kategorij. Po odigranih trinaj
stih kolih je bil najboljši Staš Hysz z 10 točkami 
pred Nikom Vidmarjem in Tjašo Pajek s pol 
točke manj (sli
ka desno). Četrti 
je bil Domen Br
car z 9 točkami, 
več kot polo
vico točk pa so 
osvojili še Nika 
Tijana Grabnar,
Anja Pajek in 
Jana Kramar.

Mladi so pokazali veliko šahovskega znanja, 
turnir pa je bil tudi dobra priprava na osnovno
šolska in mladinska državna prvenstva, ki bosta 
v januarju in februarju. (BZ) ■

»Ko meni delavec potoži, 
da ima prenizko plačo, mu 
preprosto pokažem...«

VAŠA POŠTA...

Spoštovani gospod Žnidaršič, pozorno sem prebral vaše razmišljanje - 
kaj je potrebno narediti za rešitev Slovenije. Tudi sam se večkrat vprašam, 
kam naj zapluje ta potapljajoča se barka, ki nosi lepo ime Slovenija. Moram 
vam brez dlake na jeziku povedati, da se z vašim predlogom ne strinjam. 
Vaš poslanec g. Mesec je pred volitvami obljubil, hvala Bogu, samo obljubil, 
da boste uvedli 36-urni delovni teden za ENAKO plačo. Na ta način boste 
zmanjšali brezposelnost. Za božjo voljo! Vsi gospodarstveniki govorijo v glu
he parlamentarce, da je gospodarstvo preveč obremenjeno. Vsak normalen 
volivec lahko ve, da to preprosto ni mogoče. Ko meni delavec potoži, da ima 
prenizko plačo, mu preprosto pokažem, kdo vse se je obesil na njegov pri
garan osebni dohodek. To, da se je treba upreti diktatu EU-ja... pa lepo vas 
prosim. Šli smo v ta ocean, potrebno je popiti čim več vode, da bomo obstali 
inu ostali, kot je zapisal Trubar. Sami smo si krivi. Koliko sredstev ne zna
mo pridobiti iz novega Beograda, ki se imenuje Bruselj. Še tisto, kar dobimo, 
moramo vrniti. Okrog nas pa kopica strokovnjakov, ki nam solijo pamet. Tudi 
sam se strinjam, kar imate v mislih v zvezi z ZDA, čeprav je bil sirček, ki sem 
ga dobil po vojni na Gabrovski šoli, zelo okusen. Na konzervi pa je bila oznaka 
ZDA. Izstopiti iz NATA? Ja, mogoče imate tudi to prav. Kdo pa še ima apetite 
po zapufani Sloveniji? Vaša stranka zelo zagovarja socialo. Jasno, tu so vo
lilne točke, ki si jih vsaka stranka želi. Konec koncev je tudi to denar. Preveč 
jo je. Da sem točen - v socialni malhi se danes pase že prav vsak, ki mu ni 
do dela. Dovolj ga je, delavcev ni! Poglejte naše gozdove, ki so bili zibelka 
partizanstva. Kar kličejo po očiščenju. Kdo vozi naše kamione po svetu? Tujci. 
Kar slišim, kako je nekdo skočil in dejal: »Dajte nam evropske plače, pa bomo 
delali«. A veste, kakšne odgovore dobivajo delodajalci? »Bom raje na borzi, 
mi bo več ostalo«. Sedaj se pa malo zamislite, vi, v Ljubljani, kaj je potrebno 
postoriti. Čas je za spremembe. Delu je potrebno dati čast in denar. Oblast

Trebanjci udeleženci 
pohoda na Osankarico

V nedeljo, 3. januarja 2015, se je poln avtobus članov 
Združenja borcev za vrednote NOB iz Trebnjega ter širše okolice, ter 
njihovi simpatizerji, odpeljal, kljub malce slabšemu vremenu, na izlet 
na Pohorje, kjer so počastili spomin 72. obletnice poslednjega boja 
Pohorskega bataljona je pri Treh žebljih na Osankarici. Na spominski 
slovesnost je bil slavnostni govornik dr. Milan Brglez, predsednik 
Državnega zbora Republike Slovenije. Na posnetku je del Trebanjcev 
po prijetnem druženju pred povratkom na Dolenjsko. (BP) •
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Ena izmed skupinic Trebanjcev, ki se je udeležila spominskega pohoda 
na Osankarico, kjer so med 2. sv. vojno partizani po nekaj urah krvavega | 

boja s smrtjo priznali premoč mnogoštevilčnejši agresosrski vojski. |

pa naj imajo dobri gospodarji in ne politiki. Takšen je moj pogled na rešitev 
tistega, kar se še rešiti da. Ne želim si, da bi toliko dolgo nasedali politikom, 
da pride res do prelivanja krvi. Dokler bo v Sloveniji veljal pregovor, da vrana 
vrani ni še nikoli izkljuvala očesa, ne bo tako želenih sprememb na BOLJE. 
Čas se iztekal!

Moj oče je želel biti podjetnik. Povojna oblast mu ni dovolila. Ugotavljam, 
da se vračamo pol stoletja nazaj. Potrebno je naprej, naprej in še enkrat - 
naprej. Spominjam se očetovih besed, večkrat jih je ponavljal - vesel sem, 
da sem star! Sedaj ponavljam njegove besede jaz. Ali jih bosta moja otroka 
sploh lahko ???? Mirko Gliha

GALAKSIJA
restavracija -X- bowlinq * kavarna * slaščičarna * hotel

Galaksija Trebnje d.o.o., Podjetniška ulica 13, 8210 Trebnje * E: info@galaksijatrebnje.si * S: www.galaksijatrebnje.si 
Restavracija: 07 30 45 934 * Recepcija: 07 30 45 933, fax: 07 30 45 932 * Bowling: 07 30 45 936 (rezervacije vsak dan po i4h)

SLAŠČICE (iz lastne slaščičarne)

tortice različnih 
okusov in pravi 
kremni sladoledi ter 
ostale sladke dobrote

HRANA

malice,
nedeljska kosila
(več vrst kosil),
jedi po naročilu,

PRIPRAVLJAMO POGOSTITVE ZA VEČJE IN MANJŠE SKUPINE ...
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za poroke, maturantske plese, krste, obhajila, birme, rojstnodnevne zabave, družabne in postne dogodke,

BOVVLING
Delovni čas: 
pon. - čet.: od igh - 24I1 
pet. in sob. od igh - 0311 
ned. od igh - 24(1

TORTE PO NAROČILU
za različne priložnosti

Nekatere slike so simbolične!

V



TRGOVINA Z AVTODELI 22x
NAJVEČJI IZBOR AVTODELOV TER DODATNE OPREME v Sloveniji

NAJBOLJŠA PONUDBA PNEVMATIK NA ENEM MESTU

1 AVTOSERVIS fl '((S ^ I VULKfiNIZERSTVO

11 »m
fi\ pnevmatike platišča akumulatorje motorna olja avto klime zavore filtre

1

platišč avrodeli BHS serv

<^ ----- ------- / 'y f <
velika baRTOG Trebnje, Obrtniška ulica 18, 8210 Trebnje
Zaloga t: O? 346 24 31 | f: 07 346 24 34 | dusan.sadar@bartog.si | www.bartog.si

pnevmatik Naše avtotrgovine so odprte vsak delavnik od 8. do 18. ure in ob sobotah od 8. do 12. ure.

po UGODNIH ORIGINALNI IN ORIGINALOM ENAKOVREDNI AVTODELI - PNEVMATIKE - PLATIŠČA 
cenah V Sloveniji: 48x AVTOSERVIS in 22x TRGOVINA Z AVTODELI, več informacij lahko 

najdete na www.bartog.si


